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Protokół nr 147/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 22 sierpnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

        

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Magdalena Kozera  - z-ca dyrektora Powiatowego Centrum  

        Pomocy Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

                                                       Społecznych w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

4. Pani Katarzyna Olejnik  - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli  

         Ledóchowskiej w Komornikach  

5. Pani Anna Freus   - dyrektor Samodzielnego   

          Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej

        w Wieluniu (SP ZOZ) 

6. Pan Wojciech Panek   - specjalista Biura Ochrony Informacji 

         i Bezpieczeństwa w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

8. Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

9. Pani Katarzyna Wyrębak  - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

        w Wieluniu (ZSS)  

10. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, 

        Kartografii, Katastru i Gospodarki 

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

11. Pan Zbigniew Wiśniewski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO)  

12. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO)  

13. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wielunia (ZS nr 2) 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLV i CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z powiatem wieruszowskim w sprawie 

ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego  

w rodzinnej pieczy zastępczej. 
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6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  

na dzień 30.06.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

27.07.2022 r. 

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o zawartych umowach sprzedaży, najmu, dzierżawy, 

oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem 

wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2022 r.  

8. Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym aneksów do umów na realizację świadczeń 

medycznych oraz zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w przedmiotowej sprawie.  

9. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 4 lipca 2022 r. z kontroli Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz odpowiedzią Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 

10. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 30 czerwca 2022 r. z kontroli Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach oraz odpowiedzią Dyrektora Domu Dziecka  

w Komornikach o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 

11. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 50.000,00 zł na potrzeby 

remontu obiektu Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu. 

12. Zapoznanie z pismami Wójta Gminy Biała dotyczącymi odmowy zabezpieczenia 

środków na remont drogi powiatowej nr 4502E oraz planowanymi inwestycjami 

drogowymi na terenie gminy Biała.  

13. Zapoznanie z petycją mieszkańców Skomlina w sprawie wyeliminowania hałasu 

jaki generują samochody przejeżdżające po czerwonych pasach na ulicy 

Tysiąclecia. 

14. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Małyszyna odnośnie wykonania 

dodatkowych zjazdów na działkę w związku z przebudową drogi powiatowej  

nr 4531E. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy Wieluń. 
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu pracy 

oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale 

przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działek: 37/2, 

38/2, 39/1, 40/1, 43/1, 44/2, 44/4, 45/2, i 150 położonej w obrębie 15 miasta 

Wieluń z firmą „Mobilny Kucharz Adam Malatyński” na okres 3 lat. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Panią Beatą Czarnojan  

z przeznaczeniem na prowadzenie kawiarenki uczniowskiej „CYŚ”, na okres  

10 miesięcy. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z firmą SPECTRUM 

przeznaczeniem na dystrybutory do sprzedaży produktów spożywczych,  

na okres 10 miesięcy. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Łódzką Wojewódzką Komendą 

Ochotniczych Hufców Pracy z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

OHP, na okres 1 roku. 
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22. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawartej umowie najmu z firmą MIKA Arkadiusz 

Sosnowski z siedzibą w Wieluniu, która będzie prowadziła stołówkę szkolną  

od dnia 26.07.2022 r. do dnia 30.06.2023 r. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w użyczenie – dot. przedłużenia umowy użyczenia 

lokalu w budynku przy ul. Śląskiej 23a w Wieluniu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego – dot. nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 94 obręb 8 miasta Wieluń na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą  

w Lublinie. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej nr 117160E”. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów”. 

27. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zwiększenia budżetu szkoły w rozdziale 80117 – Branżowe szkoły  

I i II stopnia, paragraf 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 197 600,00 zł  

z przeznaczeniem na wszczęcie postępowania w celu wyłonienia uprawnionego 

Ośrodka Szkolenia Kierowców do przeprowadzenia szkolenia w zakresie 

kwalifikacji wstępnej. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego do Uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.   

32. Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   
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33. Sprawy bieżące. 

34. Wolne wnioski. 

35. Zamknięcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział 

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wnosi dodatkowych punktów do porządku obrad. Zaznaczył, że w punkcie  

pn. „Sprawy bieżące” są dwie dodatkowe sprawy, które będą rozpatrywane w tym 

punkcie. Zapytał, czy ktoś ma propozycje zmiany porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLV i CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z powiatem wieruszowskim w sprawie 

ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego  

w rodzinnej pieczy zastępczej. 

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  

na dzień 30.06.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

27.07.2022 r. 

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o zawartych umowach sprzedaży, najmu, dzierżawy, 

oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem 

wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2022 r.  

8. Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym aneksów do umów na realizację świadczeń 

medycznych oraz zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w przedmiotowej sprawie.  

9. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 4 lipca 2022 r. z kontroli Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz odpowiedzią Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 
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10. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 30 czerwca 2022 r. z kontroli Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach oraz odpowiedzią Dyrektora Domu Dziecka  

w Komornikach o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 

11. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 50.000,00 zł na potrzeby 

remontu obiektu Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu. 

12. Zapoznanie z pismami Wójta Gminy Biała dotyczącymi odmowy zabezpieczenia 

środków na remont drogi powiatowej nr 4502E oraz planowanymi inwestycjami 

drogowymi na terenie gminy Biała.  

13. Zapoznanie z petycją mieszkańców Skomlina w sprawie wyeliminowania hałasu 

jaki generują samochody przejeżdżające po czerwonych pasach na ulicy 

Tysiąclecia. 

14. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Małyszyna odnośnie wykonania 

dodatkowych zjazdów na działkę w związku z przebudową drogi powiatowej  

nr 4531E. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy Wieluń. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu pracy 

oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale 

przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działek: 37/2, 

38/2, 39/1, 40/1, 43/1, 44/2, 44/4, 45/2, i 150 położonej w obrębie 15 miasta 

Wieluń z firmą „Mobilny Kucharz Adam Malatyński” na okres 3 lat. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Panią Beatą Czarnojan  

z przeznaczeniem na prowadzenie kawiarenki uczniowskiej „CYŚ”, na okres  

10 miesięcy. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z firmą SPECTRUM 

przeznaczeniem na dystrybutory do sprzedaży produktów spożywczych,  

na okres 10 miesięcy. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Łódzką Wojewódzką Komendą 

Ochotniczych Hufców Pracy z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

OHP, na okres 1 roku. 

22. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawartej umowie najmu z firmą MIKA Arkadiusz 

Sosnowski z siedzibą w Wieluniu, która będzie prowadziła stołówkę szkolną  

od dnia 26.07.2022 r. do dnia 30.06.2023 r. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w użyczenie – dot. przedłużenia umowy użyczenia 

lokalu w budynku przy ul. Śląskiej 23a w Wieluniu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego – dot. nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 94 obręb 8 miasta Wieluń na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą  

w Lublinie. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej nr 117160E”. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów”. 
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27. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zwiększenia budżetu szkoły w rozdziale 80117 – Branżowe szkoły  

I i II stopnia, paragraf 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 197 600,00 zł  

z przeznaczeniem na wszczęcie postępowania w celu wyłonienia uprawnionego 

Ośrodka Szkolenia Kierowców do przeprowadzenia szkolenia w zakresie 

kwalifikacji wstępnej. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego do Uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.   

32. Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   

33. Sprawy bieżące. 

34. Wolne wnioski. 

35. Zamknięcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXLV i CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że protokoły były dostępne w wersji elektronicznej, jak również były dostępne  

w Biurze Rady i Zarządu. Zapytał, czy są uwagi co do treści tych protokołów. Nikt nie 

zgłosił uwag do treści protokołów. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 145  

z CXLV posiedzenia Zarządu Powiatu. 
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 145/22 z CXLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 146 z CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 146/22 z CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z powiatem wieruszowskim w sprawie 

ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego  

w rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał z-cę 

dyrektora PCPR w Wieluniu panią Magdalenę Kozera oraz kierownika Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych panią Patrycję Świtalską. Powiedział, że myśli,  

że to jest tylko formalność. 

Pani Magdalena Kozera – z-ca dyrektora PCPR w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy mają rozeznanie w sumie z iloma instytucjami, z miastami,  

czy z powiatami te umowy kończą się.  

Pani Magdalena Kozera – z-ca dyrektora PCPR w Wieluniu odpowiedziała, 

że musiałyby to zliczyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w tym 

przypadku koszty wzrosły.  
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Pani Magdalena Kozera – z-ca dyrektora PCPR w Wieluniu odpowiedziała, 

że tutaj zmniejszyły się o ponad 400 zł, tj. z 1189 zł na 785 zł. Kontynuowała,  

że  z rodziny zastępczej zawodowej dziecko poszło do rodziny spokrewnionej.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem porozumienia z powiatem wieruszowskim w sprawie ponoszenia 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinnej pieczy 

zastępczej.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

porozumienie z powiatem wieruszowskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę  

i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinnej pieczy zastępczej (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  

na dzień 30.06.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

27.07.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Annę Freus, której udzielił głosu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu krótko omówiła 

przedmiotową sprawę. Dodała, że na koniec czerwca jest jeszcze widoczne 

panowanie nad sytuacją, trzymanie zobowiązań w ryzach, więc nic niebezpiecznego 

tutaj nie widać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał panią dyrektor,  

czy w lipcu już będzie widać.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że w lipcu 

już zdecydowanie będzie widać, bo wejdą podwyżki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał na ile jest wykorzystany 

limit.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że różnie.  

W tym momencie wypisywała na 3 mln zł pod wypłaty, bo to jest właśnie 20. itd.,  

być może to będzie tylko kilka dni, jeśli przyjdą środki z NFZ (Narodowy Fundusz 

Zdrowia) to już będzie spłata.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że rozumie, że Zarząd 

zapoznał się z informacją o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 30.06.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

27.07.2022 r. 

.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 30.06.2022 r., sporządzoną 

według stanu księgowego na dzień 27.07.2022 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o zawartych umowach sprzedaży, najmu, dzierżawy, 

oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem 

wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2022 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zostały określone te umowy. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że ma pytanie 

odnośnie Fresunius - czy ma rozumieć, że od grudnia będą płacić miesięcznie.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak dodając, że mogą tutaj również waloryzować od przyszłego roku. 

Kontynuowała, że miała spotkania z przedstawicielami Fresenius dlatego, że okres 

pandemii bardzo negatywnie odbił się również na stacji dializ, na liczbie pacjentów, 

bo drastycznie zmniejszyła się liczba pacjentów, w ogóle w okresie pandemii. Teraz 

już widzi, że tych pacjentów jest więcej, Fresenius podnosi swoje ceny również dla 

nich, dlatego mocno próbowała negocjować, żeby zachować obecne ceny, bo cena 

którą płacą za pacjenta, którego wysyłają na ostrą dializę była na poziomie 

uzyskanych przychodów z NFZ. Jednak Fresenius za te pieniądze nie chce dalej 

świadczyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że mówimy tutaj o laboratorium.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że o stacji dializ, 

o Fresenius. W zasadzie od 1. września, jeśli nie dogadają się to cena dla nich 

mocno wzrośnie, więc nie widzi powodu dlaczego nie mieliby dochodzić swoich praw. 

Nadmieniła, że była prośba ze strony zarządu Fresenius, żeby zmniejszyć czynsz, 

odroczyć, bo inaczej będą musieli zamknąć tę stację dializ, bo nie będą w stanie tego 

zobowiązania ciągnąć, ale tak jak mówiła, nie ma woli z drugiej strony. Jak chodzi  

o dializy, na które wysyłają pacjentów bardzo rzadko, to są bardzo twarde warunki, 

stawka razy 2, opłata miesięczna, której nie było 250 chcą miesięcznie mimo,  

że u nich to jest 1-2 pacjentów, czyli na jednorazową dializę ostrą w miesiącu. Szpital 

korzysta w niewielkim zakresie, ale korzysta i chcą dalej zapewnić pacjentom dializę, 

ale jak już mówiła, od grudnia będą mogli naliczać.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czyli co miesiąc.    

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy moglibyśmy 

skalkulować otwarcie swojej stacji dializ.    

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że bardzo 

możliwe, że trzeba będzie stanąć przed takim dylematem wobec tego, co twierdzi 

Fresenius dodając, że na ten moment biorąc pod uwagę wycenę, bo jeśli chodzi  

o NFZ to ta wycena nie jest wysoka, więc byłoby ciężko pod względem opłacalności.  
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że jakiegoś 

wielkiego sprzętu tam nie potrzeba plus zabezpieczenie medyczne, ale jak zauważył 

oni wożą też tych pacjentów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

zaznaczając, że bardzo możliwe, że w przypadku naliczenia stawki czynszu jak 

przedstawiciele Fresenius twierdzili, że będą musieli zamknąć Fresenius u nas lub 

ewentualnie jakoś dogadać się na zasadzie podwykonawstwa lub innej dziedziny. 

Podkreśliła, że nie mówi, że w tę stronę i dogadanie z Fresenius, być może 

samodzielnie. Kontynuowała, że bardzo możliwe, że staną przed takim dylematem  

i wtedy pochylą się nad analizą różnych rozwiązań i będą wybierać, czy decydują się  

na stację dializ, czy w tej lokalizacji ewentualnie coś innego, jeśli Fresenius odejdzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z Bomedem jest 

podpisana nowa umowa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

Bomed opuszcza lokal.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy 31.07.br zakończył.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła dodając,  

że jeszcze nie opuścił lokalu, więc jakieś opłaty będzie musiał ponieść. Bomed  

nie chciał podpisywać umowy dodatkowej i jakby procedować o dłuższy okres.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to są te 

garaże.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, więc 

ten lokal będzie opuszczony. Zaznaczyła, że myślą jeszcze o jednej powierzchni, 

którą chcą oczyścić, a w której kiedyś była stołówka i wtedy tę przestrzeń 

planowaliby też pod jakąś stołówkę, ponieważ widzą taką potrzebę, jeśli chodzi  

o pacjentów i personel. Przekazała, że też wpuściliby jakąś firmę podkreślając,  

że zwróci się o to do Zarządu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do laboratorium, 

ostatni aneks był na 3 440 zł po zmniejszeniu tej powierzchni i to była cena netto 

samego czynszu – nie mówi o tych dodatkowych składnikach, które dochodziły 

ryczałtowe typu energia, centralne, woda, ścieki. Dodatkowo były z licznika,  

ale ryczałtowe też były jakieś pieniądze, z których wychodzi 20 640 zł samego 
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czynszu, a tu jest 20 706,83 zł, czyli co by to było? Zaznaczył, że gdyby policzył 

ryczałty to też trochę by chyba wyszło.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że musiałaby to zweryfikować. Generalnie jest tutaj sam czynsz.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam się  

to nie zmieniło, ten trzeci aneks jest ostateczny, który był 3 440 zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powtórzyła,  

że to zweryfikuje, bo nie pamięta.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o stację dializ,  

a mianowicie kwota 76 000 zł jest wykonana w I półroczu 2022 r., czy była zapłacona 

w 2015 r.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

to jest tylko w wyniku księgowym. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się z prośbą,  

aby w tabeli inaczej to pokazywać, bo z obrazu wynika, że w I półroczu otrzymaliśmy 

76 000 zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że mogą 

uzupełnić tę tabelę o pieniężne – niepieniężne i wtedy byłaby informacja, że jest  

to niepieniężne.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że jak na to patrzy  

to co roku jest pokazane, że otrzymaliśmy 76 000 zł i to strasznie myli,  

ale to 76 000 zł jest za okres do 30.11.2022 r. jak rozumie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to jest 

przypisane na I półrocze 2022 r. - przychód księgowy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to jest 

zupełnie inna sprawa, czyli to jest przypisany przychód 76 000 zł za 2022 r. 

Odpowiedział, że w takim przypadku w porządku.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dopowiedział, że przychód 

jeszcze za 5 miesięcy będzie też przypisany w ten sam sposób.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że księgowo jest  

w porządku tylko można dopisać, że to jest niepieniężne w sensie, że nie wpłynął 

pieniądz.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  Zamknął punkt.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o zawartych 

umowach sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania w użytkowanie lub użyczenie 

aktywów trwałych wraz z określeniem wielkości przychodów z tego tytułu  

za I półrocze 2022 r.  

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym aneksów do umów na realizację świadczeń 

medycznych oraz zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. Poprosiła o wsparcie Zarządu w tej sprawie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał,  

czy to niedoszacowanie, które mamy pani dyrektor jeszcze nie uwzględniała,  

że 30 października kończy się część w tych kontraktowych. Czy też w jakiś sposób 

założyła pani margines, że coś im się podwyższy?  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że w piśmie, 

który Zarząd ma przedłożone jest wzrost na poziomie dosłownie 10 %,  

ale w zasadzie to wynika też z tego, że różnie może być zaznaczając, że pracownicy 
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kontraktowi z umów zleceń niesłusznie, ale zgłaszają takie informacje, że wzrost miał 

być nie tylko dla pracowników z umów o pracę, ale również dla pozostałych  

w związku z ustawą i że mieliśmy dostać na to środki z NFZ, co jakby nie ma 

przełożenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu biorąc pod uwagę to, 

co pani dyrektor przedstawiła zapytał jakie widzi pani dyrektor wyjście z tej sytuacji. 

Co będzie w przypadku gdy te rozmowy nie przyniosą skutku i będzie olbrzymia 

strata w szpitalu? Jaka jest ścieżka dochodzenia tych roszczeń dodając,  

że na drodze sądowej jak rozumie? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że uważa, że w zasadzie nie mają podstaw do dochodzenia na drodze sądowej, 

jeżeli chodzi o NFZ. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, dlaczego  

pani dyrektor tak myśli.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że myśli, że nie, ale może nie mieć racji, nie konsultowała tego z prawnikiem,  

co podkreśliła. Kontynuowała, że jeżeli chodzi o stawki zaproponowane w aneksach, 

jeżeli są analogiczne, identyczne jak dla wszystkich szpitali, przeliczeń dokonała 

Agencja Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji (AOTMiT) i ten wariant został 

przyjęty. Jeżeli NFZ dokładnie w ten sposób przyjął te rekomendacje, jeśli tak było, 

jeżeli tu nie doszło do jakiejś pomyłki. Nadmieniła, że wystąpiła z kolejnym pismem 

do NFZ z prośbą o ponowne sprawdzenie i przeliczenie, czy na pewno to tak ma być  

i żeby jeszcze przeanalizowali dokładnie nasz szpital. Niemniej jednak jak 

powiedziała ma świadomość z czego to wynika, a mianowicie z nieuwzględnienia  

i tu może być jakby błąd Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji,  

bo gdyby Agencja uwzględniła te współczynniki korygujące, to rzeczywiście w tych 

aneksach znaleźliby środki na to co było mówione, czyli na podwyżki pracowników 

medycznych na porównywalnym poziomie lub trochę niższym niemedycznych  

i na zlecenia i kontrakty też w jakimś stopniu by odnaleźli. Podkreśliła, że nie 

oczekuje na inflacyjne chociaż tutaj też jakiś element by pewnie zamknął się dla nich, 

więc ta kwota załatwiłaby im rzeczywiście dużo. Dodała, że nie wie, to jest 

oczywiście pytanie do mecenasa, a nie do niej. Powiedziała, że wyłoży ten temat  

z tym, że rozmowy trwają i NFZ jest jakby wykonawcą rekomendacji Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji, które zostały przyjęte do stosowania.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli pani dyrektor 

wysłała pismo o ponowne przeliczenie, ale bez odpowiedzi jak na razie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma 

odpowiedzi na żadne z pism. Zaznaczyła, że działania należy podejmować  

i je podejmują w szpitalu w sensie rozszerzające, bo co nam ta informacja mówi – ta 

informacja mówi, że powinni wykonywać więcej procedur z tym, że nie zgadza się  

z retoryką, którą prezes NFZ powiedział, że w zasadzie te szpitale, które jakby 

pracują więcej dostały mniej, te które pracują mniej nie do końca dlatego,  

że ryczałt został oszacowany zaznaczając, że jeżeli wykonują ryczałt, to nie można 

im coś zarzucać. Jeżeli byli zobligowani do podwyżek ustawowo i to wykonali,  

i zasady były takie, że był na to osobny strumień pieniądza, więc w zasadzie 

wszystko, co mogli zostało zrobione. Podkreśliła, że teraz na pewno muszą 

rozszerzać działalność. Spotkała się z dyrektorem łódzkiego Oddziału NFZ, dostali 

„zielone światło” w związku z tym podjęła czynności zmierzające do zwiększenia 

liczby łóżek internistycznych. Posiada pozytywną opinię Rady Społecznej i zgłaszają 

dodatkowe 10 łóżek internistycznych do wojewody. Nadmieniła, że mówi się, że ma 

zostać podniesiona wycena, że ma być polepszenie wyceny łóżek internistycznych, 

więc zobaczą jakie to będzie miało przełożenie. Nadmieniła, że to 10 też przełoży się 

na poziom ryczałtu, szacuje, że około 100 tys. zł miesięcznie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor robiła analizę, kiedy straci płynność finansową, w którym miesiącu, jeżeli  

nic się nie zmieni.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli  

nic się nie zmieni to myśli, że to jest kwestia dwóch miesięcy. Już ten limit będzie  

za mało i jak mówiła dodatkowe koszty będą też im „dogryzać”. Uważa, że wtedy 

będzie potrzeba zwiększenia zobowiązań po stronie szpitala. Nadmieniła, że kiedyś 

analizowała i sprawdzała na „żywym organizmie” i o tym rozmawiali na Zarządzie, 

poziom zobowiązań wymagalnych akceptowalny dla kontrahentów, który w czasach 

przed pandemią był na poziomie 2 mln zł, a potem zaczynały pojawiać się wezwania  

i zawsze powtarzała, że pilnują tych 2 mln zł, żeby nie mieć dodatkowych kosztów  

i to się sprawdzało. W dzisiejszym okresie ten poziom tolerancji może być inny,  

ale prawda jest taka, że mając w czerwcu 1,5 mln zł zobowiązań wymagalnych  

w lipcu już osiągną 2 mln zł na pewno przy podwyżkach. Zaznaczyła, że muszą  

i tak podejmować działania, teraz ogłosili konkurs, jeśli chodzi o odpady i będzie 
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selektywnie, więc zamiast 20% wzrostu na odpadach spodziewają się spadku 20% 

kosztów odpadów komunalnych dlatego, że są o 50% tańsze przy segregacji.  

Tak, jak mówi są elementy, których będą pilnować i ma nadzieję, że tymi elementami 

fajnie zrównoważą inflację, byliby w stanie się zbilansować, ale przy tych 

podwyżkach nie, jeżeli one nie zostaną zrekompensowane to jest za duża wartość 

miesięcznie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał procentowo  

o ile mają wspólnie walczyć, o jaki wskaźnik procentowy, bo to jest 3,3%, tak? 

Zapytał, czy 9%, 10% pokryłoby.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu nadmienił, że nie ma 3,3% tylko 

2,97%.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

dokładnie. Jeżeli chodzi o wskaźnik procentowy to mówi się o tym i to jest bardzo 

dobrze powiedziane, żeby zrównoważyć podwyżki to musiałby być wzrost kontraktów 

o 10% średnio dla szpitali. Podobno średni wzrost kontraktów dla szpitali to jest 2,4% 

w kraju, co niektórzy mają bardzo wysoki, a jak widać niektórzy mają bardzo, bardzo 

niski. Rzeczywiście mówi się, że szpitale powiatowe są w najtrudniejszej pozycji. 

Najbardziej oberwały te, które długo utrzymywały nisko poziom wynagrodzeń  

w latach zeszłych.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że miały 

zadłużenie i to było tym spowodowane. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że dokładnie 

tak, bo o tym się jakby nie mówi, ale to jest też sztuka utrzymywać kadrę, 

funkcjonowanie przy niskim poziomie wynagrodzenia. To dzisiaj się jakby zemściło, 

powiedziała, że zobaczy jak to będzie docelowo, ale ze względu na wysoki poziom 

zadłużenia taka relacja i tak była ciężka do zbilansowania.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że z tego tutaj 

wynika, że za to, że oszczędzaliśmy jesteśmy też za to karani. Zwrócił się z prośbą, 

bo z pisma do NFZ wynika, że ten niedobór wynika z kosztów, które musiały zostać 

poniesione w związku z tymi podwyżkami.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

zdecydowanie.  
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Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że tego  

nie unikniemy i będzie potrzebne obliczenie dokładne tej straty, jeżeli szpital poniesie 

stratę, która została spowodowana wprowadzeniem przepisów ogólnie 

obowiązujących, co odczytał: z wprowadzenia przepisów ogólnie obowiązujących 

obowiązek do pokrycia tych kosztów leży po stronie NFZ. Chodzi o to, że mamy jakiś 

stan rzeczy, oszczędzamy i w pewnym momencie przychodzą przepisy, które każą 

nam podnieść wynagrodzenia pracowników i te koszty wynoszą 900 tys. zł, a my 

dostajemy 300 tys. zł. Zapytał, czy rzeczywiście ta różnica 600 tys. zł wynika,  

ale to będzie trzeba pokazać dokładnie, z wprowadzenia przepisów ogólnie 

obowiązujących. Dodał, że w trakcie tej rozmowy stwierdziła pani, że niekoniecznie 

to tak jest, ponownie zapytał czy jest tak, czy tak nie jest?  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak jest 

zdecydowanie. Generalnie to co planują i projektują, jeżeli chodzi o ten wzrost 

wynagrodzeń to trzyma się ściśle zapisów ustawowych, czyli jeżeli ustawodawca  

w ustawie o zwiększeniu wynagrodzenia pracowników medycznych w tabeli wskazał 

według kwalifikacji wymagalnych to jakby nie zważając na opór kadry, bo jest opór, 

dlatego, że ustawodawca zmienił na wykształcenie wymagane na dane stanowisko,  

a nie wykształcenie posiadane. Podała przykład, że mają Oddział Internistyczny  

i pielęgniarki z wykształceniem średnim, ale mają też pielęgniarki z wykształceniem 

wyższym i one stawkę dostają według wykształcenia wymaganego, a wymagane jest 

średnie. Kontynuowała, że planując podwyżki i te które pójdą zaznaczyła, że nie 

pójdą ani o krok od strony dyrektora, nic. Właśnie po to, że aneksy są jak to ujęła 

„szyte” czysto pod wymogi ustawowe i będą mogli łatwo wskazać, że ta kwota jest 

czysto wynikająca z zapisów ustawowych z tym, że jak już mówiła podwyżki, które 

robią są tylko w sferze pracowników medycznych wskazane w tabeli, czyli czysto 

enumeratywnie, które wskazał ustawodawca. Nadmieniła, że argumentem również  

za naliczeniem tych wynagrodzeń w wyższych kwotach jest z jednej strony to,  

że pracownikom się należy i że muszą to zrobić, jeżeli chodzi o prawa pracownicze.  

Z drugiej strony muszą to zrobić dlatego, że prezes NFZ na konferencji powiedział,  

że na razie nie myślą w zasadzie o zmianie wyceny, zobaczą jak to się będzie miało 

w sprawozdawczości i teraz jeżeli będzie wstrzymywała te podwyżki to nie będzie 

miała tego w sprawozdawczości, więc chce żeby te koszty były pokazane.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że sytuacja jest „podbramkowa” dodając, że to jest podobna sytuacja jak 
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wprowadzono w 2003 r. ustawę „203”, co nakręciło spiralę zadłużenia szpitali chyba 

w całym kraju, z czym borykamy się do dzisiaj. Powiedział, że Zarząd musi dzisiaj 

podjąć jakieś stanowisko. Zapytał, czy pani dyrektor widzi jakieś skuteczne podjęcie 

stanowiska, bo rozważali w gronie, że pisma nic nie pomagają tylko bardziej trzeba 

iść w kierunku bezpośrednich rozmów z osobami władnymi, które mogą pomóc. 

Dlatego pytał o ten wskaźnik procentowy jaki by nas satysfakcjonował, pani dyrektor 

powiedziała, że około 10%-11%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że minimum 10%.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, że minimum 

10% tłumacząc, że tutaj nie mieliby tak naprawdę jeszcze tych kontraktowych dobrze 

i inflacji, a w zasadzie te wzrosty miały wszystko załatwić. Jeżeli chodzi o inne koszty 

to wskazywali wzrost na poziomie 500 tys. zł. Podkreśliła, że myśli, że nawet wyżej 

niż 10%, jeżeli wszystkie działania rozszerzające, które będą, pójdą na poprawę 

sytuacji jednostki, a nie na ratowanie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to będzie 

się wiązało z niewielkimi nakładami ze strony szpitala, czy podmiotu tworzącego,  

bo trzeba przygotować pomieszczenia, odmalować, odświeżyć nie mówiąc o jakimś 

generalnym remoncie, ponieważ na ten moment na to nas nie stać. Poprosił  

o przedstawienie propozycji. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zaproponował, aby zobowiązać panią 

dyrektor i pana wicestarostę upoważnić do rozmów w NFZ i w ministerstwie  

w tej sprawie, żeby może najpierw porozmawiać i spróbować bez żadnego pisma 

choćby nawet wysondować jakie są możliwości, a jak to nie pomoże to wtedy 

podejmiemy dalsze kroki, ale to jak najszybciej jechać i spróbować rozmów, mediacji.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że jeżeli 

chodzi o nasz łódzki NFZ to uważa, że nic więcej nie wskóramy.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że do Centrali.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu również wskazał, że do Centrali 

pojechać i porozmawiać, przedstawić nasz punkt widzenia.   

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że chodzi o to,  

aby nasz szpital został zauważony, bo mamy argumenty po swojej stronie. Tak, jak 

mówiła ewidentnie jak się weźmie dokumentację finansową to widać, że szpital  

od 3 dobrych lat poprawia się. Zaznaczyła, że chodzi o to, że tym jednym ruchem 

możemy to wszystko stracić.  
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Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powtórzył, żeby jechać do Centrali  

i przedstawić to wszystko dodając, że myśli, że się uda.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że trzeba pilnie działać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak najszybciej,  

bo im dłużej będzie to odwlekane tym jest gorzej.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, aby na ten tydzień umówić 

się, czy w tym tygodniu spróbować się umówić i jechać, aby przedstawić sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, żeby na sesji mogli już 

coś przedstawić ewentualnie.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński nadmienił, że sesja będzie 

nadzwyczajna i nie będzie jeszcze tego w sprawozdaniu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeszcze nie będzie, ale pytania mogą się pojawić.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powtórzył, aby spróbować  

jak najszybciej się umówić.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że na pewno 

trzeba to dyplomatycznie zrobić.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że zamiast przerzucać 

się pismami, bo to też dłużej trwa spróbować jechać i porozmawiać, i wtedy uzgodnić 

jakieś stanowisko.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że uważa,  

że nie możemy przyjmować takiej argumentacji ze strony naszego NFZ, że dołożą 

nam 10 łóżek, bo jak je dołożą to też koszty poniesiemy, a zyskamy na tym  

100 tys. zł, ale nie wie, czy po uwzględnieniu kosztów dodatkowych. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła,  

że po uwzględnieniu, ale tak naprawdę chcą się rozwijać. To jest inna sprawa.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do obiecanek 

związanych z ZOL-em (Zakład Opiekuńczo-Leczniczy), że będzie kiedyś to dla nas,  

to jest niepoważne ze strony NFZ.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dopowiedział, że to jest opcja 

dodatkowa.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że to jest 

bardziej od tej strony, bo myśli, że to jest bardzo istotne.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu wtrącił, że poprawy sytuacji. 
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

dodając, że też chodzi o to, że może się zdarzyć, że niskie wzrosty dostają szpitale, 

które bardzo mało robią, ale nie są od kilku lat na pewno takim szpitalem. W okresie 

pandemii wykazaliśmy się operatywnością i dobrymi wynikami finansowymi,  

a nie wszystkie szpitale tak się wykazały. Zaznaczyła, że jej zdaniem trzeba pokazać 

nasz szpital jako taki, któremu warto dać szansę.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, żeby indywidualnie jechać 

na rozmowy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że przeglądając  

te materiały to może trzeba się szykować do likwidacji szpitala podkreślając, że tego 

nie wie, bo jeżeli to w taką stronę pójdzie, bo szykujemy coś sobie, planujemy,  

a to jest jakaś tragedia. Zaznaczył, że kolejne oddłużanie to już jest koniec, nie ma 

szansy.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że to 

już nie ma powiatu, nie ma nas.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zaznaczył, że dla niego 

nielogiczną rzeczą jest to, że NFZ ma 10 mld zł nadwyżki w 2021 r. i nagle daje nam 

3%, zamiast dać więcej. Nadmienił, że gdyby nawet NFZ dał nam 100 zł  

na pacjenta to mielibyśmy 7 mln zł więcej.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, aby nie „gdybać” tylko 

pojechać i rozmawiać.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak 

samo było z nadwykonaniami, że nie płacili i odniósł się do kwestii sądu.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tylko to będzie 

trwało. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powtórzył, że to będzie trwało. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała,  

że z nadwykonaniem to jest trochę inna sprawa i jak najbardziej się zgadza. To jest 

coś co zostało wykonane i zrobione, procedura została wykonana w tym szpitalu,  

to nie będzie już wykonana w innym, więc nie ma żadnych podstaw, żeby NFZ  

nie płacił za nadwykonania. Nie ma usprawiedliwienia prawnego dla NFZ-tu.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że to,  

co się teraz zadziało nie wynika ze złego zarządzania szpitalem. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że zmieniły 

się zasady gry.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował swoją 

wypowiedź, że to wynika z podjętych decyzji ustawowych. Dodał, że NFZ,  

czy bezpośrednio Skarb Państwa można o to skarżyć, bo my się nie obronimy  

w żadnym wypadku przed opinią publiczną. Zaraz będzie pytanie - co wyście zrobili? 

Czy żeście walczyli? Nawet przez organy NIK-u (Najwyższa Izba Kontroli), kontroli, 

RIO (Regionalna Izba Obrachunkowa) to będzie pytanie - co Zarząd zrobił, co pan 

starosta zrobił?   

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powtórzył, aby jechać na tę rozmowę  

i dopiero potem „gdybajmy”, bo mamy świadomość tego, co się dzieje.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

taką świadomość i jeżeli nic nie wskóramy to będziemy musieli podjąć 

natychmiastowe działania i będą pozwy Skarbu Państwa, bo musimy się bronić. 

Jeżeli na szczeblu dyplomatycznym nie zostanie to uwzględnione, to niestety takie 

działania chyba trzeba będzie podjąć ostre, bo inaczej nie obronimy się. Zaznaczył, 

że chciał uświadomić członkom Zarządu, że takie działania będziemy musieli 

podejmować czy komuś się to podoba, czy nie, ale bardziej stanowcze działania 

trzeba podejmować, bo sytuacja jest poważna. Zgodnie z wnioskiem pana Łukasza 

Dybki stanowisko Zarządu będzie następujące – zobowiązuje się panią dyrektor 

Freus i pana wicestarostę do prowadzenia rozmów z NFZ, z Ministerstwem Zdrowia 

odnośnie zmiany aneksu i również prosiłby o to, aby Zarząd miał informację  

z wyniku tych rozmów, o sporządzenie notatki służbowej przez pana wicestarostę  

i panią dyrektor, abyśmy mieli pełny obraz informacji. To spotkanie musiałoby być jak 

najszybciej zorganizowane, nie ma na co czekać. Dodał, że co prawda takie 

działania już były podejmowane przez pana posła Rychlika i z tego, co wie to jakieś 

spotkanie będzie umówione z tego, co pan poseł przekazał. Zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że potwierdza to,  

co mówił wcześniej, że chciałby, aby jednak pismo było wysłane niezależnie  

od rozmów.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym aneksów do umów  

na realizację świadczeń medycznych i zgodnie z wnioskiem Członka Zarządu Pana 

Łukasza Dybki przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, nikt nie był 

„przeciwny” zobowiązał Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu oraz Wicestarostę Wieluńskiego do podjęcia 

natychmiastowych rozmów z Centralą Narodowego Funduszu Zdrowia,  

z Ministerstwem Zdrowia w sprawie zmiany aneksów do umów na realizację 

świadczeń medycznych oraz do sporządzenia notatki służbowej i poinformowaniu 

Zarządu Powiatu o wynikach tych rozmów (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

dyrektor przedstawiła jak wyglądają rozmowy z BGK (Bank Gospodarstwa 

Krajowego).  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że czuć było 

okres urlopowy u ich opiekuna. Generalnie jest tak, że nie mają informacji zwrotnej, 

dzwoniła w zeszłym tygodniu, pytała o tę sprawę i uzyskała odpowiedź, że jeszcze 

sprawa jest procedowana na Komitecie Ryzyka.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy może  

to być miesiąc wrzesień.   

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w międzyczasie otrzymali ofertę z PKO BP, pan skarbnik wie. Odnośnie 

warunków w którymś momencie odpisali im, że warunki są nie do przyjęcia, że mogą 

wrócić do rozmów i dostali całkiem dobrą ofertę nie ukrywa z tego PKO. Aktualnie  

są na etapie porównania tych dwóch ofert, więc zobaczą na ile kosztowo warto 

byłoby im zmienić bank lub nie warto by było. To będzie kwestia do rozważenia. 

Szykują dane liczbowe i jak tylko zrobią symulację, to przyślą do pana skarbnika. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że z PKO 

chodziło o WIBOR, że był miesięczny.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak dodając, że zmienili na 3 miesięczny, więc zachowali porównywalność, marża 
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też na dobrym poziomie itd. z tym, że warunki, które zostały przesłane przez PKO  

tak jak rozmawiała z opiekunem tego projektu nie są też pewne, bo są na zasadzie 

oferty wstępnej. Jeżeli będzie „zielone światło” z naszej strony, wtedy zbiorą szersze 

informacje finansowe o naszej jednostce i dopiero wtedy skierują na swój kredytowy 

komitet.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, jak wygląda sytuacja  

z COVID-em, ponieważ od 16.08. zamknęli w Wieruszowie oddział wewnętrzny, 

pediatrię odnośnie odwiedzin, a u nas nadal jest to w gestii ordynatorów, jak rozumie. 

Nie zamykamy na razie żadnych oddziałów? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na tę chwilę nie było takiej potrzeby, może się pojawić z dnia na dzień,  

ale oczywiście będą też w ten sposób reagować, jeżeli będzie taka potrzeba.  

Na razie są w stanie zachować reżim sanitarny. Jak mają przypadki COVID-owe,  

bo mają je np. na Internie to one są wtedy na innym piętrze, więc nie ma potrzeby 

zamykania odwiedzin dla pacjentów, którzy nie mają COVID-a.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, jak to ilościowo wygląda.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że pojedyncze przypadki jak na razie chociaż było ognisko na rehabilitacji, które 

zostało zgłoszone, stąd mają teraz małą liczbę pacjentów, więc takie pojedyncze 

zdarzenia mają miejsce. Dodała, że nie ma to jeszcze charakteru, którego mogliby 

się obawiać, więc na razie nie było takich działań związanych z zamknięciem. 

Dodała, że każdego dnia może sytuacja ulec zmianie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zamknięciem tego punktu.  

 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zamknął punkt 

8 pn. „Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym aneksów do umów na realizację świadczeń 

medycznych oraz zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu w przedmiotowej 

sprawie (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Pkt 9 

Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 4 lipca 2022 r. z kontroli Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz odpowiedzią Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynęło pismo od pani dyrektor do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Udzielił głosu pani dyrektor Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym. Zamknął punkt 9.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 4 lipca 2022 r. z kontroli Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz odpowiedzią Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu o sposobie realizacji wniosków i zaleceń.   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 10 

Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 30 czerwca 2022 r. z kontroli Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach oraz odpowiedzią Dyrektora Domu Dziecka  

w Komornikach o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Katarzynę Olejnik – dyrektora Domu Dziecka. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby 

coś dodać do materiału.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że materiał jest wyczerpujący, 

sprawy, które rozpoczęły są w toku. Nadmieniła, że tak jak załączyła do pisma 

przewodniego czeka na odpowiedź, bo próbuje uzyskać sponsoring w sprawie 

fotowoltaiki dodając, że nie wie, czy coś z tego wyjdzie. Zazwyczaj te decyzje 

zapadają przed świętami Bożego Narodzenia w tej firmie w sprawie ewentualnego 

sponsorowania. Natomiast, jeśli chodzi o programy, które są w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi to w tym roku wszystko zostało już 

rozdysponowane, następne ruszą od 1 stycznia nowego roku. Gdyby chcieli 

rozważać faktycznie sprawę założenia przydomowej oczyszczalni ścieków,  

czy fotowoltaiki, to oba te programy od nowego roku dopiero ruszą.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w zaleceniach jest jeszcze sprawa utworzenia drugiej placówki. Przypomniał,  

że było to szeroko omawiane na sesji Rady Powiatu. Poprosił panią dyrektor  

o przedstawienie Zarządowi jak to wygląda z prawnego punktu widzenia oraz 

możliwości.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że teoretycznie w tej chwili jest jeszcze 

taka możliwość chociaż pojawiają się informacje, że w nowelizacji ustawy będzie 

zakaz tworzenia nowych placówek. Nadmieniła, że mówi się coraz głośniej o tym,  

więc obawia się, że nie będzie tak łatwo uzyskać taką zgodę, natomiast koncepcja 

podziału, tak jak napisała, została złożona wcześniej, ponieważ przymierzyli się tylko 

do jednej placówki, więc nie robiono nic w tej sprawie, żeby ta druga placówka mogła 

zaistnieć, jeśli chodzi o urząd wojewódzki. Dodała, że myśli, że teraz to już będzie 

niemożliwe. Przekazała, że kiedy dzwonili do Wydziału Polityki Społecznej to dano  

im do zrozumienia, że te zgody na drugie placówki są tak naprawdę możliwe tylko 

wtedy, kiedy pokażemy lokalne zapotrzebowanie na utworzenie kolejnej placówki. 

Zaznaczyła, że ich nie interesuje to, że możemy przyjąć dzieci, np. z innych 

województw, dla nas byłoby to znaczne wsparcie finansowe dodając, że uważają,  

że powinniśmy udowadniać, że mamy ze swojego terenu dzieci do przyjęcia, a z tego 

co wie mamy niewiele, 3 osoby.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 3 osoby. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że Komisja Rewizyjna 

wykazała bardzo przychylne nastawienie i takie ma prawo, i w porządku. Zaznaczył,  

że to jest jego wizjonerska myśl - jeżeli jest 14 dzieci w tym momencie, to czy  

nie można byłoby tej placówki przenieść, np. do siedziby Bursy na ul. Wojska 

Polskiego? Nadmienił, że tam są lokale i to jest i tak ogrzewane.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że z tego 

co wie to Bursa w tej chwili jest obłożona maksymalnie, nawet zostały wyprowadzone 

rodziny z Ukrainy, bo nie było miejsca dla naszych uczniów dodając, że nie wiadomo 

jak to długo będzie trwało.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że rozumie,  

ale po pierwsze nie wiadomo jak to długo będzie trwało. Podkreślił, że wydaje mu się, 

że koszty utrzymania budynku byłyby dużo mniejsze, koszty dojazdów. Wszystko 

byłoby na miejscu. Tu jest wiele plusów. Pewnie jakieś strony ujemne też są.  

Co do uczniów w Bursie to można wprowadzić jakieś zaostrzone kryteria,  

np. odległość itd. i to można ograniczyć. Zapytał, ile pokoi na chwilę obecną zajmuje 

14 dzieci. 

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że 7. Gdyby miałyby być,  

np. 2-osobowe pokoje to 7.   

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu wyraził zdanie, że to byłby kierunek 

oszczędnościowy. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że myśli o tym również, na pewno  

są argumenty „za”. Jest historia Domu jak najbardziej z jednej strony, z drugiej ten 

Dom jest już docieplony. Poinformowała, że jak były teraz upały ponad 30 stopniowe  

to do godz. 12.00 było chłodno plus park, a koszty utrzymania są niewspółmierne. 

Zdaje sobie sprawę z tego, że bardzo zminimalizowaliby koszty przenosząc się 

nawet do Wielunia, gdziekolwiek.    

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu podkreślił, że wydaje mu się,  

że dzieci miałyby większe możliwości korzystania ze wszystkiego.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że plusy są takie, że nie ma 
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dojazdów – tutaj za każdym razem do Wielunia trzeba dojechać. Jeżeli dzieci mają, 

np. praktyki w Wieluniu, to co z tego, że mają mniej dzieci na dyżurze, skoro i tak,  

np. po godz. 16.00, 17.00 trzeba odebrać wychowanka z praktyk, bo nie ma 

połączenia. Musi być drugi wychowawca, który musi pojechać i przywieźć dziecko.  

Na miejscu jest dużo szkół, pewnie nie wszystkie, bo część dzieci może będzie poza 

Wieluniem, ale większość będzie tutaj na miejscu. Dodała, że są miejsca związane  

z kulturą: kino, park, tu mamy wszystko na miejscu. Na pewno byłoby to ograniczenie 

kosztów.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy może  

to być w jednym budynku z innymi wychowankami.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że w Bełchatowie jest na jednym 

piętrze budynku w mieście zrobiona placówka opiekuńczo-wychowawcza, więc skoro 

oni przez to przeszli, to my może też byśmy przeszli. Nadmieniła, że u nich też  

są podzielone zdania na ten temat, natomiast zostawia te sentymenty trochę też  

na boku i uważa, że jeżeli byłoby takie miejsce, że w Wieluniu ta placówka mogłaby 

być i rozwiązałoby to częściowo problem powiatu, to dlaczego nie.   

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że to problem powiatu, 

bo to jest ważne, natomiast chodzi o to, żeby znaleźć rozwiązanie, żeby wszyscy byli 

zadowoleni.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że głównie dzieci.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu również powiedział, że głównie 

dzieci.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że można 

wyłączyć jedną Bursę i od nowego roku, np. czy od półrocza zrobić tak, że nie będą 

przyjmować do Bursy.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że kolejne lata z tego, co wie  

od pani dyrektor mają wiązać się ze znacznym ograniczeniem naboru, bo dużo mniej 

uczniów pójdzie do szkół średnich. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd nadmienił, że za rok zaznaczając,  

że jest duży „dołek”.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarząd również powiedział, że za rok.  
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Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu kontynuował swoją wypowiedź,  

że jest wiele pytań, co dalej z tym budynkiem. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprzedać.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powtórzył, że sprzedać.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd zapytał, ile jest naszych dzieci w tych 

14.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że 3 lub 4 osoby są spoza.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd powiedział, czyli około 10 jest naszych 

dzieci.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zauważył, że na pewno  

dla niektórych osób tam pracujących jest to jakiś problem, bo wiąże się to być może 

nawet z utratą pracy.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że jeśli chodzi o obsługę  

to na pewno, bo nie będzie interesowało nas utrzymanie parku, palenie w piecu. Jeśli 

tam to stołówka na miejscu dodając, że są ogromne plusy, czego nie ukrywa. 

Przekazała, że wie, że Blachownia sprzedała obiekt, fakt, że był przy głównej drodze 

i łatwiej było pewnie sprzedać ten obiekt.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy ośrodek 

resocjalizacyjny.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie, mieli dom dziecka podobno 

przy głównej trasie i sprzedali to na zasadzie, że jeszcze przez pół roku mieli prawo 

zamieszkania w tym budynku i pobudowali chyba coś nowego plus mieszkanie  

w blokach dla starszej młodzieży.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w mieszkaniu 

jest chyba jedna pani.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że jest jedna pani.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że z tego co pani 

dyrektor mówi wynika, że jeśli to zmierza do tego, żeby nie otwierać nowych 
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placówek. Zauważył, że Komisja Rewizyjna napisała, że jest „wskazane”, ale to jest 

bardzo trudne, żeby tworzyć nową placówkę w tym budynku.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że tak podkreślając, że przepisy 

też się zmieniają. To jest już druga propozycja, żeby przyblokować tworzenie nowych 

placówek. Pierwsza nie przeszła, natomiast znowu się to pojawia podobno  

w projekcie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że myśli się bardziej  

o rodzinach zastępczych niż o domach dziecka.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zwrócił się do pani dyrektor,  

że generalnie traktuje to jako taką dyskusję luźną, natomiast myśli, że z panem 

starostą, z Zarządem, z radnymi, z Państwem będą też rozmawiać i szukać 

rozwiązań, które nie spowodują jakiś rewolucji w takim sensie, żeby kogoś 

skrzywdzić tylko żeby wszystkim było lepiej, bo to chyba ku temu zmierza dodając, 

że tak mu się wydaje. Dopowiedział, że wydaje mu się, że to nie jest zły pomysł. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że 7 pokoi plus 

zaplecze administracyjne. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że budynek i tak jest 

ogrzewany.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że musiałaby być jakaś świetlica, 

pomieszczenia do odwiedzin. Musiałyby być pewne pomieszczenia zabezpieczone.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu dodał, że trzeba byłoby zrobić 

wizję lokalną, przejść się, pooglądać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w II Liceum 

Ogólnokształcącym nie ma pomieszczeń po tym byłym internacie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że to jest za duża 

szkoła.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaznaczył, że lokale są pokojowe 

po internacie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jakie obłożenie ma Bursa 

przy ZS nr 2.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że w tej 

chwili to jest praktycznie 199.  



34 
 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu dopowiedział, że te dzieci 

właściwie mieszkałyby w szkole, bo trzeba przez szkołę przechodzić, to jest takie 

mało rodzinne.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach potwierdziła, że mało rodzinne. Dodała, że trzeba 

spojrzeć też w ustawę przy jakich instytucjach nie może być dom dziecka.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z tym 

poprosił o przygotowanie rozeznania czy jest dopuszczalne przepisami prawa,  

aby pani dyrektor określiła, żeby Zarząd miał obraz tego jakie pomieszczenia oprócz 

tych pokoi są potrzebne, co jest konieczne do funkcjonowania w innej lokalizacji 

domu dziecka. Zaznaczył, że jest trochę czasu, aby rozeznać sytuację lokalową, 

można przejść z Zarządem i z panią dyrektor pooglądać, zrobić wizję, aby być może 

od przyszłego roku, bo być może od nowego roku szkolnego, bo tutaj pomieszczenia 

się też zwolnią, bo jeżeli 220 jest tylko naszych absolwentów w szkołach 

podstawowych w przyszłym roku to nie będzie 1300 tak, jak jest w tej chwili.   

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, która jest większa Bursa – 

czy na ul. Wojska Polskiego? 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że na ul. Wojska Polskiego.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że ten budynek jakoś 

bardziej mu pasuje, jest przestrzenniej.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że wie, 

że pasuje, bo jest plac, możliwość skorzystania z sali.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że blisko jest stadion. Dopytała, czy tylko 

ten budynek wchodzi w grę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że przy 

ul. Wojska Polskiego ewentualnie przy ul. Traugutta, ale przy ul. Traugutta nic nie 

można z tym zrobić, bo kiedyś, gdyby nie było programu Dostępna Szkoła można 

byłoby to wszystko umieścić. Kiedyś taki był zamysł, żeby do Gromadzic wszystko 

przenieść i zrobić jednego dyrektora, i sprawa by się rozwiązała, ale w tej chwili jest 

Dostępna Szkoła i przez 5 lat to musi funkcjonować.  
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Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że to jakby dzieciom nie pomaga, 

nadal są od Wielunia oddaleni i nadal są dojazdy.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że pan starosta 

mówił, żeby przenieść Szkołę Specjalną.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, dodając, 

że wtedy ten sam budynek jest do dyspozycji, jest zaplecze administracyjne, jest tam 

plac zabaw i praktycznie wszystko jest gotowe.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czy przez 5 lat nie ma takiej możliwości.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ponieważ jak już mówił jest Dostępna Szkoła i trzeba ten program realizować. W tej 

chwili tam jeszcze ma być przedszkole.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy może jeszcze zabrać głos w sprawie 

podwyżek, ponieważ pracownicy ją o to pytają, jaka jest decyzja, bo jak słyszą,  

że w tym miejscu mają podwyżkę, w tym mają, a u nich stoi to wszystko w miejscu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na razie nie zajmują się tymi podwyżkami, jak coś to od nowego roku, na razie nie 

ma z czego, przed chwilą rozmawiali na inne bardziej trudne tematy.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że wzrost cen jest tak ogromny, że też nie 

zamkną się w tym budżecie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z pracownikami socjalnymi 

– czy tyle osób musi być zatrudnionych.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że mają jednego pracownika 

socjalnego.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uszczegółowił, że chodzi mu  

o magazyniera, palacza, kierowcę chyba było 3 czy 4 pracowników.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że to jest minimum naprawdę 

wymieniając, że ma jedną kucharkę, która pracuje od poniedziałku do piątku, dzieci  

z wychowawcami w weekendy wszystko robią same, jedną sprzątaczkę na oba 
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budynki prawie 1000 m2. Podkreśliła, że ta sprzątaczka, kiedy jest, 

np. urlop czy zwolnienie kucharki wchodzi również na kuchnię i też pierze. 

Przypomniała, że nie ma już kierowcy, mają jeszcze magazynierkę, funkcjonuje 

kuchnia, jest księgowa i pracownik gospodarczy. Przekazała, że odszedł palacz  

i chwilowo wstrzymała się z jakimikolwiek posunięciami i chcą zobaczyć jak  

to zafunkcjonuje. Już widzi, że chyba nie bardzo jest możliwe w tych warunkach, 

żeby zostać przy jednym takim człowieku, bo jeden był palaczem, a drugi 

pracownikiem gospodarczym do obsługi parku. Natomiast już ma taką sytuację,  

że człowiek idzie na 2 tygodnie urlopu i ktoś musi w tym piecu palić, obsługiwać park 

i dom. Rozwiązanie jest takie, że człowiek, który odszedł zgodził się przyjść  

na umowę zlecenie i na razie go tak ma na godziny i chce zobaczyć  

jak to zafunkcjonuje. Natomiast udało się do tego momentu odejścia w miarę wykosić 

teren, wychowawcy też wychodzą z inicjatywą i czasami jak jest starszy wychowanek 

to pod nadzorem wspólnie próbują te prace wykonywać, ale nie może być tak, że ten 

teren jest bez obsługi. Dodała, że na jednego człowieka spada przyjęcie brykietu. 

Ostatnio dostawca przywiózł brykiet w dużych workach, więc nie chcą obciążać tym 

jednego pracownika, a wiadomo, że to wynagrodzenie to jest minimum.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy palą brykietem.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że brykietem, to jest brykiet 

drzewny. Jest zabezpieczony umową ten rok dodając, że wydaje jej się, że bardzo 

korzystna cena i bardzo zyskali na tej ofercie, która była o 50% niższa od następnej 

propozycji.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o magazyniera. Co jest 

w tym magazynie? 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że jest magazyn żywnościowy, 

magazyn artykułów szkolnych, chemicznych.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli chodzi  

o księgowość Domu Dziecka to podejrzewa, że dokumentów nie jest dużo. Zapytał, 

czy nie można byłoby, żeby księgowa właśnie zaznaczając, że nie wie,  

czy magazynier może pełnić funkcję razem z księgową, ale chodzi mu o taką rzecz, 

że mamy księgową i magazyniera. Zwrócił uwagę, że naprawdę 20 lat ma 
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doświadczenia w księgowości i miał pod sobą jednostki i wie ile jednostka ma 

dokumentów.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że myśli, że dom dziecka rządzi się 

zupełnie innymi prawami. Mają zakupy na bieżąco i naprawdę tego księgowania, 

drobnych faktur jest mnóstwo. To jest tak jak w domu trzeba kupić sznurówki,  

to trzeba kupić. To niestety jest jeden kolejny dokument do zaksięgowania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że w poprzedniej 

pracy miał jedną księgową, która księgowała jeden zespół szkolno-gimnazjalny, 

szkołę podstawową, gminny ośrodek pomocy społecznej i przedszkole,  

czyli 4 jednostki. Tutaj mamy jedną księgową na jedną jednostkę dlatego uważa,  

że pół etatu załatwiłoby sytuację bez niczego. Kontynuował, że tam miał jedną 

osobę, która była księgową z prawdziwego zdarzenia, ale obsługiwała 4 poważne 

jednostki.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że myśli, że te dodatkowe prace  

do zaksięgowania przez księgową robiła jeszcze jakaś inna osoba w tych 

jednostkach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał jakie dodatkowe.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach kontynuowała, że i tak słyszy od pani dyrektor 

PCPR, że muszą same przygotować pewne materiały do przekazania, np. do PCUW, 

ktoś to musi robić. Dodała, że rozumie, że jak w szkołach były likwidowane 

księgowości, to tam ta księgowość składała się nie tylko z księgowej, tak jak u niej 

tylko tam był ktoś jeszcze, 2 czy 3 etaty i jak poszła sama księgowa do PCUW-u  

a tamte osoby zostały zwolnione w jakiś sposób, to może to były oszczędności. 

Zaznaczyła, że u nich już ta osoba, która była kiedyś przy księgowej została 

zwolniona.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął dyskusję. 

Zaznaczył, że Zarząd zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej 

z wnioskiem, który postawił, aby rozeznać sytuację odnośnie zmiany lokalizacji Domu 

Dziecka, jakie są minimalne potrzeby, żeby zachować ten standard, który w tej chwili 

obowiązuje w Domu Dziecka.  
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Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że jeśli to byłoby możliwe, to na kiedy 

planujemy ewentualną chociaż wizję, żebyśmy zobaczyli o czym w ogóle mówimy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

aby pani dyrektor do połowy września przygotowała taką informację, a później 

Zarząd przejdzie się kiedyś tam.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czy na początku tego roku szkolnego.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tego 

roku szkolnego. Trzeba sprawdzić, czy mamy w  ogóle taki budynek, czy możemy 

zająć się tym tematem.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że gdyby to wszystko 

zagrało to realne byłoby, np. na wiosnę dlatego, że wtedy ubywa też wychowanków  

w Bursie i to byłoby realne. Dodał, aby nie czekać.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że w przyszłym roku na wiosnę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że załóżmy kwiecień-

maj.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił,  

że potrzebują tego, bo jeżeli znajdziemy taką lokalizację to muszą zapewnić również 

środki finansowe na remonty tych pomieszczeń, czy ewentualnie jakąś przebudowę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że to się wiąże  

z rokiem budżetowym.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Podkreślił, że jest taka potrzeba.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czyli musiałaby być przed wrześniem 

decyzja, żeby były zabezpieczone środki na przyszły rok, jak rozumie. Zapytała,  

czy o to chodzi. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chyba tak. 

Podkreślił, że albo chcemy coś zadziałać, albo nie chcemy.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czy można, np. kogoś uruchomić  

w sprawie wyceny ich obiektu, żeby wiedzieć o czym mówimy. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest jakby 

drugorzędna sprawa.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że robimy 

pierwszy krok.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czyli jak rozumie muszą znaleźć się 

pieniądze poza sprzedażą tego obiektu, tak? 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że to nie tak jest.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor ma określić swoje minimalne potrzeby w przypadku zmiany lokalizacji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że chodzi o funkcjonowanie 

budynku, co potrzeba – czy jest potrzebna kuchnia, czy jakieś sale.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chodzi o to,  

aby skontaktować się z panią dyrektor Cichecką, pojechać, obejrzeć.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach  zapytała, czy w Bursie jest stołówka.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

stołówka.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach  dopytała, czy w jednej i w drugiej Bursie.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

są chyba też świetlice. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że rozumie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że gdyby 

ewentualnie została podjęta jakaś decyzja, to należy w budżecie zaplanować środki, 

wycenić nieruchomość do sprzedaży, ale to jest dopiero następny krok.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że koszty związane  

z przeprowadzką też mogą być.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że to jest oczywiste.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na pewno 

część pracowników z całym szacunkiem dla nich może stracić pracę, bo już palacza 

nie będzie potrzeba, pracownika gospodarczego raczej też nie będzie potrzeba,  

więc tutaj byłyby jakieś ewentualne oszczędności, przede wszystkim na ogrzewaniu, 
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bo jeśli ogrzewany jest cały budynek to te koszty ogrzewania są o wiele mniejsze, 

rozkładają się na dwie jednostki.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to nie jest sprawa 

„na ostrzu noża”, ale żeby to sprawdzić.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że robimy taką „przymiarkę”.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że pochylą się z panią dyrektor 

PCPR nad przepisami, czy to jest w ogóle zgodne z przepisami, czy umożliwiają 

utworzenie placówki w takim miejscu i dają informację.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w takim przypadku  

nie trzeba robić podziału budynku.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że pewnie tak, administracyjny.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że da się zrobić. 

Tak naprawdę trzeba pomyśleć jak jest mowa o Bursie o tym, że trzeba zrobić 

internaty, a nie Bursę, bo jest wyższa subwencja do ucznia i jest korzystniej.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że to jest tylko kwestia 

organizacyjna dotycząca nazwy, dyrektor szkoły zarządza.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nadmienił, że działania 

trzeba podjąć teraz, żeby do lutego zgłosić do kuratorium.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, jakie jest ogrzewanie na ul. Wojska 

Polskiego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że ciepłociąg.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że na ul. Wojska Polskiego, jak i na ul. Traugutta jest z sieci.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że mamy rozwiązanie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 30 czerwca 2022 r. z kontroli Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach oraz z odpowiedzią 

Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o sposobie realizacji wniosków i zaleceń. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.                                                    

Ponadto Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Dyrektora Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach do rozeznania sprawy dotyczącej 

zmiany lokalizacji Placówki, zgodnie z dyskusją jaka miała miejsce na CXLVII 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 22.08.22 r., określenia minimalnych potrzeb  

w przypadku zmiany lokalizacji Domu Dziecka, biorąc pod uwagę przepisy prawa  

i przedstawienia informacji Zarządowi do połowy września br.     

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 

50.000,00 zł na potrzeby remontu obiektu Komendy Powiatowej Policji  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to prośba wynikająca z niewystarczających środków, po sporządzeniu kosztorysu, 

jakie Komenda potrzebuje, bo jak pamięta decyzja zapadła na którymś z poprzednich 

Zarządów o przydzieleniu kwoty na zakup materiałów remontu tych szatni. W tej 

chwili to wsparcie finansowe ma się odbyć w formie rzeczowej - zakup materiałów  

i tutaj wzrost byłby tylko chyba o 12 tys. zł w stosunku do poprzedniego, bo jak sądzi 

była chyba przyznana kwota 38 tys. zł chociaż z kosztorysu wynikało, że tam jest  

28 na materiały, ale na wszelki wypadek daliśmy chyba 8 tys. zł więcej. Udzielił głosu 

panu skarbnikowi. Poprosił o ewentualne sprostowanie.  



42 
 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przekazał, że chciałby, aby była 

stosowna decyzja Zarządu Powiatu, aby na przyszłą sesję wrześniową przygotować 

zmiany w budżecie i wprowadzenie tej pomocy do budżetu powiatu, czyli 30 tys. zł  

w postaci materiałów i 20 tys. zł w postaci robocizny.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że z zaznaczeniem, że za robociznę będzie obciążony powiat.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopowiedział, że w przypadku 

materiałów i robocizny będzie obciążony powiat tylko usługę robocizny będzie 

świadczyć ZS nr 1.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  że decyzja 

jest o przyznaniu środków finansowych w postaci darowizny rzeczowej na kwotę  

50 tys. zł. Zapytał, kto jest „za”.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął  

decyzję o przyznaniu środków finansowych w postaci darowizny rzeczowej  

w wysokości 50.000,00 zł (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Łukasz 

Dybka).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z pismami Wójta Gminy Biała dotyczącymi odmowy zabezpieczenia 

środków na remont drogi powiatowej nr 4502E oraz planowanymi inwestycjami 

drogowymi na terenie gminy Biała. 

 

Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownika 

PZD – pana Bartłomieja Panka. Zapytał jakie jest rozwiązanie.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana kierownika 

Panka czy coś z tego rozumie. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że jeżeli 

chodzi o te pisma pana wójta, to pyta ich między innymi, co z drogą nr 4505E 

począwszy od Brzozy przez Poręby – tutaj chodzi o projekt drogi, Łyskornia – 

Młynisko oraz Wiktorów. Dodał, że jeśli chodzi o Wiktorów to już mają odpowiedź,  

bo składają aktualnie wniosek w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Najprawdopodobniej będzie dzisiaj wysłany. Dopowiedział, że pozwoliłby sobie 

odczytać notatkę, bo nie wie, czy na pewno pamiętają.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że mają 

wydrukowaną. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że troszkę inne 

ustalenia były w styczniu, troszkę się pozmieniało. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że ze strony wójta. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził  

i dopowiedział, że teraz nie wiadomo czy ten wniosek, który był, oczywiście dostali 

dofinansowanie z FOGR-u (Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych) na odcinek 4502E 

Wiktorów – Naramice mają środki, wójt nie chce im dołożyć i podobnie może być  

w przypadku złożenia w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg znowu  

na miejscowość Wiktorów, więc tutaj też należałoby się zastanowić. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten pierwszy już jest 

złożony. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że jest złożony i dostali już dofinansowanie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, w jakiej wysokości. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że bodajże niecałe 381 tys. zł.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że milion  

do dokładki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że milion  

dokładamy. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że po połowie to pół miliona.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak złożą ten 

drugi wniosek to mogą się spotkać z podobną sytuacją od wójta.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak, jest 

takie ryzyko. Zaproponował, żeby wysłać pismo do Rady Gminy, do pana wójta,  

czy w związku z tym, że była inicjatywa podjęta na sesji, w której uczestniczył,  

że zostaną zabezpieczone środki na inwestycje Wiktorów – Naramice, to czy one 

faktycznie zostaną zabezpieczone w uchwale budżetowej. Jeśli tak to prosimy  

o przesłanie. Dodał, żeby napisać do Rady, a nie do pana wójta. Zaznaczył, że pan 

kierownik ładnie napisze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że ma takie pytanie,  

czyli piszemy o tym pierwszym wniosku, który już mamy. Jeżeli nie dają to co, 

wycofujemy wniosek? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, żeby się 

wycofywał. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że szkoda straconej szansy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w zasadzie 

Wiktorów – Naramice, bo ta druga to jest sam Wiktorów, ten który mają dzisiaj 

złożyć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że chciałby tylko jedną 

rzecz powiedzieć, jeżeli chociażby Rada Gminy zabezpieczyła środki w budżecie  

– pół miliona i podjęła stosowną uchwałę w sprawie dotacji dla powiatu wieluńskiego 

o tej pomocy finansowej, to nie jest to jednoznaczne z podpisaniem umowy przez 

wójta, bo wójt może nie wykonać uchwały i nikt mu tego nie narzuci, bo może  

nie podpisać i nie przekazać środków, bo on wykonuje budżet i może tego nie zrobić. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może do wójta napisać.   
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak Rada  

nie zabezpieczy to co zrobią. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy do tej pory  

nie zabezpieczyli tych środków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że do tej pory 

nie zabezpieczyli. Dodał, że trzeba napisać do Rady, czy tak jak pisze pan wójt. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał i co z tymi ustaleniami z tej 

notatki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czy tak jak 

pisze pan wójt, że sesje Rady Gminy mają wyłącznie charakter wolicjonalny,  

czy wiążący. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że załączyć  

do tego tę notatkę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu również powiedział, żeby dołączyć  

tę notatkę ze spotkania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że notatkę plus 

pisma pana wójta gdzie kpi sobie jawnie z Rady Gminy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że do Rady, żeby 

ewentualnie zabezpieczyli, bo tak to co, to czy wójt wykona to jeszcze inna sprawa, 

ale jak Rada nie zabezpieczy, to w ogóle nie mają o czym rozmawiać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński posumował, że do pana 

wójta, czy Rada zabezpiecza, czy nie.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu zapytał, czy pisma pana 

wójta zostawiają bez odpowiedzi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy do wójta, czy do 

Rady. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu zapytał, czy dają  

mu do wiadomości. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że do wiadomości. 
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Na salę obrad powrócił Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

by przygotował odpowiedź, żeby nie było, że wójt nie dostał odpowiedzi. Dodał,  

że zrobią dwa pisma. Jedno pismo skierują do Rady, a drugie do pana wójta. 

Powiedział, że tak będzie lepiej, bo może powstać zarzut na bezczynność.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak,  

do wójta w takim charakterze, że trzeba się odwołać do tej notatki ze spotkania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że podłączyć i jakie były 

ustalenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że prosi 

się o przygotowanie pisma skierowanego do Rady Gminy o zabezpieczenie środków 

i do pana wójta o odpowiedź na to pismo skierowane do Zarządu Powiatu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że z dołączoną notatką. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że z załączeniem  

notatki ze spotkania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu pisma skierowanego do:  

− Rady Gminy Biała z zapytaniem czy zostaną zabezpieczone środki  

w budżecie Gminy Biała na inwestycję dotyczącą remontu drogi powiatowej  

nr 4502E odc. Wiktorów-Naramice. W przypadku  podjęcia stosownej uchwały 

prosi się o jej przesłanie.  

W załączeniu należy przekazać notatkę służbową spisaną w dniu  

20.01.2022 r. dotyczącą spotkania w Urzędzie Gminy Biała na temat 

inwestycji drogowych w obecnej kadencji na terenie Gminy Biała; 
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− Wójta Gminy Biała odwołując się do notatki służbowej spisanej w dniu 

20.01.2022 r. dotyczącej spotkania w Urzędzie Gminy Biała na temat 

inwestycji drogowych w obecnej kadencji na terenie Gminy Biała. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z petycją mieszkańców Skomlina w sprawie wyeliminowania 

hałasu jaki generują samochody przejeżdżające po czerwonych pasach  

na ulicy Tysiąclecia. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sygnały, które płyną to nie tylko są sygnały ze strony gminy, czy petycja 

mieszkańców Skomlina w sprawie wyeliminowania tego hałasu. Dodał, że jego 

propozycja jest taka, żeby uniknąć jakiś perturbacji w związku z przyznanymi 

środkami, bo w tej chwili można to zrobić, tak jak zrobiono to na terenie Gminy  

i Miasta Wieluń gdzie zostało to sfrezowane. Niestety nie mogą sobie pozwolić  

na takie rozwiązanie ze względu na to, że to są środki zewnętrzne i w razie kontroli 

nie będą mieć argumentów. W związku z czym zaproponował, aby przeprowadzić 

badania hałasu na tym jednym odcinku - czy ten hałas przekracza dopuszczane 

normy. Jeżeli nie przekracza to nie robią nic, a jeżeli przekracza, to zwracają się  

o możliwość zmiany kryteriów, bo tam były określone kryteria we wniosku w jaki 

sposób to ma być wykonane i to będzie analogiczne do wszystkich innych przejść dla 

pieszych, bo jeszcze Łagiewniki napisały. Dodał, że wie, że w Mokrsku stanęła 

Policja. Dodał, aby zwrócić się jeszcze do Komendy Powiatowej Policji o to, aby na 

tych przejściach przestrzegali znaków prędkości. Powiedział, że niech takie 

wyrywkowe kontrole zrobią zaznaczając, że zrobili w Mokrsku i uspokoiło się.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że jeszcze 

ma tylko jedno pytanie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi.  
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

że co do kosztów badania to nie będą wykonane za darmo, tj. 2,5 tys. zł do 3 tys. zł, 

bo już robił takie rozeznanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile kosztuje 

urządzenie. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że kosztu urządzenia nie sprawdzał tylko pytał o koszt takiego jednego badania.  

To jest około 2,5 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby zobaczył  

ile kosztuje urządzenie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest kwestia 

rozeznania czegoś takiego. Dodał, że na potrzeby PZD. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że to się przyda. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poinformował, że sprawdził teraz  

i najtańszy 67 zł, 102 zł, za 112 tys. też jest, za 500 zł. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że to musi być 

atestowane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że z atestem. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że tak na szybko 

sprawdzał. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma taką refleksję, 

że posługiwanie się w piśmie o likwidacji tych przejść, które mają ograniczoną 

argumentację typu: „bo w Wieluniu zeszlifowali”. Powiedział, że to jest taka 

argumentacja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że to jest petycja to na petycje mają 3 miesiące. To nie trafiło  

na Komisję, bo zarządcą drogi jest Zarząd. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w końcu nie wie, 

czy będą wynajmować tę firmę. Dodał, że zakładając, że taka firma będzie i wyjdą  

te pomiary niekorzystne w sensie ponad normę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

sądzi.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że nie powinno przekroczyć 

45 decybeli.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tej pani to najbardziej 

przeszkadza jak w nocy przejedzie ciężarówka. Dodał, że u nich dużo przejeżdża  

o godz. 4.00-5.00 nad ranem, ruszają te duże kontenery i to jest blacha, i jak on tam 

przejedzie 60km/h-70km/h, to wtedy jest to jakiś tam hałas zewnętrzny albo przejazd 

normalnego auta. Dodał, że może im puścić jak to wygląda. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że wie, 

bo przejeżdżał wszystkie przejścia.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że to jest 

przemyślane, skoro taki spowalniacz jest zrobiony, to nie po to, żeby generować taki 

hałas, który byłby uciążliwy dla otoczenia. Tak mu się wydaje.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że ludzie przy 

Grabiszyńskiej we Wrocławiu mieszkali przy linii tramwajowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że muszą 

mieć argument. Jeżeli będzie argument faktycznie, bo to jest jeszcze w jednostce 

czasu ten hałas musi być. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że cały dzień 

przejeżdżają i badają przez całą dobę. Dodał, że tylko jak teraz zmusić tych 

kierowców, żeby jechali regulaminową prędkością, a jak pojedzie 90. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dlatego mówi, żeby zwrócić uwagę i skierować takie pismo do Policji  

o uwzględnienie tego, żeby zaczęli kierowcy to przestrzegać. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że przecież tam warunki 

były w tych przejściach z tą firmą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że kryteria. To było określone. Zapytał, czy dobrze pamięta. Powiedział, że określone 

ma być co ma się tam znaleźć. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, że może odpisać, 

że zostało wykonane zgodnie z kryteriami.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, żeby prawnik się 

wypowiedział, czy powinni się jako Zarząd tym zająć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest coś takiego jak 

Komisja Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy taka Komisja  

nie powinna się tym zająć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Komisja, ale w sprawach petycji to nie. Dodał, że zajmuje się sprawami takimi 

bieżącymi, organizacją ruchu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że mogą też 

swoje zdanie wypowiedzieć jako Komisja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak  

można się wypowiedzieć i do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego przy 

Staroście, niech to sprawdzą. Może trzeba znak wcześniej ustawić, bo ten  

na ul. Joanny Żubr wydaje mu się, że jest za blisko, bo z zakrętu się wyjeżdża  

i praktycznie wjeżdża się na pasach. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że jako 

Komisja przyjrzą się tym przejściom. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

jest na równi z pasami, z drugiej strony tam znak chyba drzewo zasłania. Dodał,  

że rozumie, że takie jest stanowisko Zarządu, wszyscy się zgadzają. Nie będą tutaj 

głosować. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z petycją mieszkańców Skomlina  

w sprawie wyeliminowania hałasu jaki generują samochody przejeżdżające  

po czerwonych pasach na ulicy Tysiąclecia, podjął decyzję o przeprowadzeniu 

badania poziomu hałasu na przedmiotowym odcinku, celem zbadania czy hałas 

przekracza dopuszczalne normy oraz o wystosowaniu pisma do Komendy 

Powiatowej Policji w Wieluniu w sprawie przeprowadzenia wyrywkowych kontroli 

prędkości.  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Małyszyna odnośnie wykonania 

dodatkowych zjazdów na działkę w związku z przebudową drogi powiatowej  

nr 4531E. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynęły pisma od trzech mieszkańców. Udzielił głosu kierownikowi PZD. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest zjazd  

na działkę. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że jest 

zjazd na działkę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest formalnie  

w geodezji podzielona działka. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że działka 

nie jest podzielona. Działka jest jedna. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że uważa, że jest  

to bezpodstawne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że sam może 

sobie bramę zrobić u siebie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powtórzył, że to jest 

bezpodstawne. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak zapłaci  

to mogą mu zrobić. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, czyli  

we własnym zakresie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że tak mu się 

wydaje na jego stan wiedzy. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że to kolejne 

pismo jest zgoła odmienne. Pozwoli sobie przeczytać: Działka składa się z łąki i pola 

ornego. Dodał, że również na jedną działkę był zaprojektowany w projekcie jeden 
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zjazd. W projekcie nie został uwzględniony wjazd na pole orne. Kontynuował 

odczytywanie: Na łąkę zjazd jest, bo był on od zawsze. Zjazd ten jest użytkowany 

również przez innych właścicieli, ponieważ jest to jedyny dojazd do ich działek 

rolnych. Reszta działki, która stanowi pole orne, jest położona na wysokiej skarpie, 

która uniemożliwia wjazd na pole orne od strony łąki. Z tego powodu jedyny wjazd  

na nią był bezpośrednio z drogi. Obecnie po wykonaniu rowu pomiędzy drogą  

a działką nie ma możliwości wjazdu na pole. Z tego powodu konieczny jest wjazd  

od strony drogi. Powiedział, że jest podobna sytuacja. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że też jest w geodezji 

jako jedna działka. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził, że jako 

jedna działka. Dodał, że do tej pory wjeżdżali sobie, w którym miejscu chcieli na pole. 

W tym momencie jest głęboki rów i nie wjadą.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odrzekł, że nie wie jak to jest 

dokładnie z przepisami, ale na pewno na jedną działkę przypada jeden wjazd. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jeżeli jest 

jeden numer działki to jest jeden zjazd. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że to jest 

zachowane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ten zjazd 

już jest wykonany. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że zjazd 

został wykonany. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na tę łąkę. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu kontynuował, że teraz 

został wykopany ponad zjazdem rów i ten mieszkaniec nie może sobie dojechać,  

bo jest bardzo szeroka działka, chyba ze 100 metrów. Chciałby mieć drugi na łąkę  

i pola orne. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ta łąka jest oddzielona  

z polem. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że geodezyjnie nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to we 

własnym zakresie. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zostało 

skoszone zboże z tej działki. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby pokazać mu, która  

to jest działka. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał kierownika PZD,  

czy dobrze mówi, że rzeczywiście jeden wjazd na działkę. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak  

i takie są założenia projektowe. Dodał, że wszystkie projekty teraz już konsultują  

z mieszkańcami, więc był czas, żeby zgłaszać te swoje uwagi. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy był czas konsultacji. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

To było w Małyszynie wyłożone. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak życzą 

sobie to niech sobie zapłacą. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

że we własnym zakresie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że co innego jakby nie miał 

w ogóle wjazdu na działkę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że jakby działka została pominięta. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, albo podzielona  

w trakcie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten trzeci to jest  

to samo. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

to samo, podobne tematycznie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, która to jest ta 

działka. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu podał, która to jest 

działka.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że czyli  

to są sąsiedzi.  



54 
 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

analogiczna sytuacja, czyli jak widzą sami, gdzie jest działka, mają wjazd na posesję, 

a  nie mają wjazdu na pola, a chcieliby oddzielnie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tu jest wjazd 

do domu, a tu jeszcze jeden na pole. To przecież chyba za domem może sobie 

wjechać na pole. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że teoretycznie tak, przez podwórko. Dodał, że boi się, że jeśli wyrażą zgodę tutaj 

tym mieszkańcom, bo telefonów miał załóżmy 7, a pisma są tylko 3, więc tych pism 

się zrobi coraz więcej. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że czekają. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tak, bo zobaczą,  

że jedni mają zrobiony, ale to jest bezpodstawne. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że można 

we własnym zakresie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że po uzgodnieniu z wykonawcą, żeby później w dokumentacji powykonawczej  

to nanieść.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi na wnioski 

mieszkańców Małyszyna odnośnie wykonania dodatkowych zjazdów na działkę  

w związku z przebudową drogi powiatowej nr 4531E informującej, że po uzgodnieniu 

z wykonawcą we własnym zakresie można wykonać dodatkowy zjazd. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

kierownika, aby opowiedział o propozycji złożenia wniosku do Funduszu Dróg 

Samorządowych.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że pojawiła 

się możliwość złożenia wniosków w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Można złożyć jeden projekt na przebudowę dróg i na remont. Propozycja jest taka, 

aby złożyć pierwszy na przebudowę dróg: Przebudowa drogi powiatowej nr 4502E  



55 
 

w miejscowości Wiktorów oraz odcinek Wiktorów – Naramice. Połączyliby te dwie 

miejscowości ze sobą. Jest to około 3,4 km. Szacunkowy koszt tej inwestycji to jest 

ponad 6 mln zł, dofinansowanie na poziomie do 80%. Dodał, że drugi wniosek 

napisany całkiem niedawno, można złożyć na remont do kwoty 4 mln zł i propozycją 

jest: Remont dróg powiatowych na terenie Powiatu Wieluńskiego. Ma tutaj na myśli 

to, że wykonaliby dwie nakładki po około 500 metrów w miejscowości Wichernik – 

Słupsko oraz Mokrsko ze skrętu na Wróblew oraz 6 odcinków powierzchniowego 

utrwalenia. Byłyby to: Mierzyce - Jajczaki 1,250km, Wieluń - Mokrsko 8km, Wieluń – 

Bębnów 5km, Pątnów – stacja kolejowa 3km, Mokrsko – Ożarów niecałe 4 km, 

Poręby – Brzoza Biała po 5 km  650 m, co daje całkowicie wyremontowane odcinki  

na ilości ponad 27 km. To jest propozycja złożenia wniosku. Wszystko jest 

przygotowane, jest u pani Anny Pakuły – pracownika tutejszego starostwa. Czeka 

tylko za Państwa podpisami, pana skarbnika, pana wicestarosty i pana starosty.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował. 

Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

 

 

  

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy Wieluń. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że otrzymali projekt zaliczenia do kategorii dróg gminnych, dróg na terenie Gminy 

Wieluń, wymienionych w załączniku nr 1. 

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to są drogi 

dojazdowe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że one 

kiedyś były wewnętrzne. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że we wtorek będą 

nadawać nazwy wszystkim tym drogom. Powiedział, że ma takie pytanie, czemu  

przy ul. Owocowej jest napisane, że jest to zaliczenie - czy to jest kawałek  
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ul. Owocowej, bo zaznaczony jest tylko od ul. Malinowej kawałeczek zakrętu? 

Zapytał, czy to wcześniej było Spółdzielni. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że szczegółowo się w te drogi gminne… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że przypuszcza, bo mogła być taka sytuacja, że nadali nazwę ulicy, ale ona nie 

spełniała kategorii drogi gminnej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest taka droga 

jak ktoś wie, koło sklepu, tam ul. Malinowa zakręcała w lewo, a w prawo był taki 

łącznik do ul. Owocowej, a ten łącznik teraz jest dwustronny. Wskazał na mapie, 

który to kawałek. Powiedział, że ul. Owocowa chyba idzie jeszcze dalej poprzez  

ul. Sadową. Zapytał, czy ten kawałek jest dodawany, czy jak. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że dodawany, jako droga gminna. W tym momencie jest wewnętrzna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tamta była 

Spółdzielni. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do załącznika  

nr 6 do ul. Fabrycznej i zapytał w którym to jest miejscu. Dodał, że do naszej ulicy 

dochodzi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

To jest ta ul. Fabryczna druga, ta stara Fabryczna. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nie jest tam koło 

Zasady, jest tam wjazd. Zapytał, czy to nie o to chodzi. Dodał, że na to nie patrzył,  

bo tam jeszcze dwa razy widział jakąś ul. Pszenną w Dąbrowie, ale to myśli,  

że była w różnych obrębach. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest ten zakręt. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jest ulica Miła  

w Dąbrowie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to chyba jest wjazd przy Wieltonie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie do Zasady. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że do Zasady. To jest to samo. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie, Zasada jest 

wcześniej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że tam była kiedyś 

betoniarnia. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu zapytał,  

czy naprzeciwko jest ul. Błońska.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ta główna to jest ta nasza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki numer działki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czemu  

tu nazwali to Fabryczną. Powiedział, że chyba tu jest źle nazwana ta ulica w ogóle. 

Dodał, że na Fabryczną to mu wygląda ta tutaj, którą wskazał.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

To jest ten prosty odcinek drogi, który prowadzi za siedzibą PZD, bo widzi,  

że ul. Błońska jest teraz przedłużeniem tej czerwonej linii. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy w lewo też jest ulica 

Fabryczna.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśnił, że jak 

jedziemy po tym łuku w lewo, to jest ul. Fabryczna gminna. Dodał, że do nich jest  

w lewo, jeszcze kawałek prosto i w lewo.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli ta prosto jest 

Fabryczna, a w lewo też jest Fabryczna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak,  

bo przecież adres PZD jest na Fabrycznej.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał,  

że na oczyszczalnię ścieków, to jest ta droga, też nazwana Fabryczną. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że może niech  

to wyprostuje. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

że Fabryczna, potem jest Błońska, w prawo to jest oczyszczalnia. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że tu są parkingi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że niedaleko 

PZD. 



58 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest  

ta do oczyszczalni. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że oczyszczalnia,  

a później do przejazdu kolejowego. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że do przejazdu jest 

Fabryczna, a za przejazdem Błońska. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że takie 

trzy odnogi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy Błońska jest  

od tego mostu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ona bardziej 

powinna być Błońska niż Fabryczna. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy za wiaduktem  

to jest Błońska ten kawałek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tam gdzie 

Błońska tam później jest oczyszczalnia i w prawo jak się jedzie od strony torów.  

Tu jest jakiś mostek, Kanał Wieluński. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak jakby  

na tym moście zaczynała się Fabryczna. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że rozumie,  

że nie mamy uwag. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie mamy uwag. To jest droga gminna, także niech sobie nazwą jak chcą. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie będą nam 

przekazywać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie przy 3 głosach „za”, 2 głosach 

„wstrzymujących się”, nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 941/22 w sprawie 

wyrażenia opinii zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy Wieluń 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 941/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu pracy 

oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli 5 godzin 

musimy, a później resztę to i tak za darmo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) 942/22  

w sprawie ustalenia czasu pracy oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

Specjalnej nr 3 w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 942/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał odnośnie tej uchwały  

czy od 8.00 do 15.00. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale 

przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że projekt uchwały został zmieniony, bo zmieniła się podstawa prawna. Powitał  

z-cę naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji – panią Małgorzatę 

Zygmunt. Zapytał, czym jest spowodowane podjęcie tej uchwały. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że podjęcie uchwały Rady Powiatu spowodowane 

jest koniecznością pewnych regulacji, które związane są z wcześniejszą decyzją  

o utworzeniu oddziału przedszkolnego specjalnego w Szkole Podstawowej nr 3  

w Zespole Szkół Specjalnych. Dodała, że do kompetencji, obowiązków organu 

prowadzącego należy ustalenie dwóch rzeczy na poziomie organu stanowiącego: 

ustalenie ilości godzin, które będą w ramach bezpłatnego nauczania, opieki  

i wychowania z tą tylko uwagą, że ustawodawca przewiduje, iż ten czas nie może 

być niższy niż 5 godzin dziennie. Propozycja w tym obszarze jest po konsultacji  

z panią dyrektor, aby zaproponować Radzie Powiatu właśnie ten 5 godzinny 

bezpłatny czas nauczania, wychowania i opieki. Drugim obszarem, który jest  

do uregulowania przez organ stanowiący jest to czas, który będzie odpłatny bądź 

nieodpłatny powyżej ustalonego, omawianego przed chwilą okresu. Propozycja 

również jest taka, aby na dzieci, które są poniżej 6 roku życia ustalić iż w okresie, 

czasie od godziny 13.00 do godziny 15.00 będą w placówce pobierać kształcenie, 

wychowanie, opiekę bezpłatnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tylko  

w roku kalendarzowym. 
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie. To chodzi o dzieci, które podlegają 

obowiązku przedszkolnemu, czyli dzieci, które są w Zerówce. To nie chodzi o okres 

roku kalendarzowego 22 r., czy 23 r.. Tylko tu chodzi o dzieci, które podlegają temu 

obowiązkowi przedszkolnemu, czyli dzieci, które mają 6 lat. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ta uchwała dotyczy 

dzieci, które kończą 6 lat w tym roku, czy do 6 lat.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że dzieci, które w tym roku będą miały 6 lat. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o młodsze dzieci. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że młodsze dzieci, jeżeli chodzi o odpłatność. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to już 

bezpłatnie. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że jeżeli chodzi o dzieci, które mają 6 lat, to z mocy 

prawa ich kształcenie jest bezpłatne. Jeżeli chodzi o dzieci młodsze, to tutaj organ 

może ustalić odpłatność na poziomie nie wyższym niż złotówka plus waloryzacja,  

ale już tego nie omawia, z uwagi na to, że propozycja ich jest taka, że jest  

to czas bezpłatny, czyli ta odpłatność, o której teraz mówi dotyczy dzieci młodszych  

- nie dzieci, które są w Zerówce. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Wyrębak, którą serdecznie powitał. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu dodała, że ten czas, który będzie na te godziny dydaktyczne ten 

bezpłatny i potem pojawia im się ten czas, który proponują do godz. 15.00. On nie 

generuje kosztów nowego nauczyciela, ponieważ tutaj dzieci są podzielone  

na zajęcia i każde z nich idzie już na swoje zajęcia powyżej tego czasu 

dydaktycznego, więc tutaj nie będzie konieczności zatrudnienia nowego nauczyciela, 

który będzie siedział i pełnił zajęcia opiekuńcze, tylko dzieci idą na zajęcia, które 

wynikają z orzeczeń, na zajęcia rewalidacyjne i nigdy nie zdarza się tak, że któreś 

zostanie i trzeba się nim zająć, więc to jest taki czas poświęcony, a niektóre z tych 

dzieci skończą i rodzice zabiorą po prostu do domu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nawet gdyby 

musiał być nauczyciel to na 5 dzieci mieliby 10 zł dziennie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że np. jeżeli dziecko 

kończy 6 lat w październiku to tylko do czerwca będzie bezpłatnie według tego 

zarządzenia, bo kończy w danym roku i do końca roku szkolnego w tym roku,  

czyli teoretycznie od czerwca do października już nie będzie objęty tym bezpłatnym. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że jeżeli ktoś kończy 6 lat 31 grudnia, to do czerwca roku szkolnego tylko 

jest bezpłatnie, a od czerwca, bo jeszcze nie skończy 7 lat … 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu powiedziała, że może przejść do szkoły, ale może mieć też wydłużony 

potem ten okres nauki do 9 roku życia i wtedy skieruje dzieci na nowe badania  

i wtedy już będzie to od poradni zależało, czy mają gotowość szkolną, czy rodzic 

występuje o przedłużenie tego okresu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie,  

czy w takim układzie nie powinni, to może będą pojedyncze albo wręcz nie będzie 

takich przypadków, dla takich dzieci właśnie, które kończą po skończeniu roku 

szkolnego 6 lat, to co my musimy ustalić odpłatność w takim układzie, gdyby one 

jeszcze uczestniczyły w zajęciach w przedszkolu. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie, ponieważ będą miały ten przedłużony, to jest tak 

jak dzieci w szkole, kiedy mogą skorzystać z tego wydłużonego etapu edukacyjnego  

to też traktują, że ten etap edukacyjny jest wydłużony i one cały czas są na poziomie 

tych 6 lat, bo ustawodawca dał takie prawo, że do 9 roku życia mogą być  

w przedszkolu i nie może ponosić z tego tytułu rodzic jakiś kosztów, dlatego  

że dziecko nie osiągnęło jeszcze tej gotowości, dojrzałości szkolnej, więc jest 

traktowane cały czas. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że to nie działa z automatu. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu kontynuowała, że jako 6-letnie dziecko na mocy tego przedłużenia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że według tej uchwały  

temu dziecku już nie będzie się należał ten bezpłatny. 
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Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że będzie mu się należało przez to przedłużenie okresu 

nauki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tu nie 

ma zapisanego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, po co w takim razie  

paragraf 2. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że to wynika z innych przepisów.  

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu dodała, że to wynika z przepisów Prawa oświatowego o możliwości tego 

przedłużenia i z Rozporządzenia o wychowaniu przedszkolnym. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie mogą 

znowu zamieszczać szczegółowych rzeczy, bo nie wolno tego zrobić w Regulaminie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dokładnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest  

w Regulaminie wynagradzania. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że dokładnie tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma jeszcze 

pytanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

wicestaroście wieluńskiemu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przeglądał 

kilka uchwał w tej sprawie właśnie i niektóre organy zaznaczają jeszcze temat 

żywienia, że w odrębnych przepisach. Zapytał, co jeśli chodzi o żywienie naszych 

dzieci - czy ustalamy jakąś stawkę? 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że ta stawka oczywiście musi być ustalona 

zgodnie z przepisami Prawa oświatowego i ustala ją dyrektor w porozumieniu  

z organem prowadzącym, którym w tym obszarze jest starosta, tak więc ten obszar 
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będzie uregulowany w ten sposób. Dodała, że pewne zapisy, jak pan starosta 

zauważył są przeróżne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tylko pyta, 

czy to będzie określone oddzielną.   

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu dodała, że tu weszła też ta nowość o obiadach w szkole podstawowej. 

To jest to, że oni wsad do kotła, a organ prowadzący potem uzupełnia i tu pewnie 

wystąpią o zwiększenie budżetu. Zaznaczyła, że takich rzeczy nie mieli 

zaplanowanych, nie było tego przewidzianego wcześniej w prawie. To teraz wchodzi 

od września.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy od września to jest 

to co się zadziało w mieście, że pani też musi przetarg robić. Jak to wygląda?  

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że to chyba też zależy tutaj od Państwa jaką decyzję 

podejmą. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie, bo tam jest 

zapis taki od września, że w szkołach podstawowych jest obowiązek organu 

zarządzającego, żeby załatwić z tymi posiłkami. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu dodała, że tak, obowiązek wydania jednego ciepłego posiłku. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że natomiast  

ich to nie dotyczy, jako szkół ponadpodstawowych. Natomiast jak jest u pani 

dyrektor? 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że to teraz wchodzi ten zapis właśnie, że szkoła 

podstawowa ma. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nie wiąże się  

z  tym, że musimy jakieś przetargi robić. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że zapytanie ofertowe. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że zapytanie.  

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu powiedziała, że dopiero we wrześniu będzie mogła to zrobić, bo będzie 

wiedziała ile osób, bo to nie jest tak, że to jest przymus. Rodzic może powiedzieć,  
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że on nie chce korzystać z tego posiłku i wtedy będzie znała liczbę osób, stawkę  

i wtedy mogą wystawiać zapytanie ofertowe, i to zrobią. Dopowiedziała,  

że rozmawiają też z Międzyszkolną Bursą, czy uda się, pani dyrektor zasięga rady 

prawnika, czy może udzielać posiłków instytucjom zewnętrznym, bo miała tam taki 

zapis, który obligował do tego, że tylko dzieci, które śpią w internacie mogą korzystać 

z wyżywienia. Nawet teraz myśli, że działa w tym kierunku, żeby ułatwić korzystanie 

z tej stołówki, bo to by było najprostsze dla nich, to jest tylko przejście przez drzwi  

i jest stołówka, i jest zabezpieczenie, a jeżeli ma być ta dopłata, to niech ona 

zostanie w naszej instytucji, a nie na zewnątrz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wyczerpała się już dyskusja, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie 

zgłosił. Podziękował za dyskusję. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 943/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki  

oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 943/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działek: 37/2, 

38/2, 39/1, 40/1, 43/1, 44/2, 44/4, 45/2, i 150, położonej w obrębie 15 miasta 

Wieluń z firmą „Mobilny Kucharz Adam Malatyński”, na okres 3 lat. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu – pana Zbigniewa 

Wiśniewskiego oraz zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami – panią Justynę Kałuziak. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to jest kolejna umowa  

z firmą „Mobilny Kucharz Adam Malatyński” na 3 lata, stąd wymagana jest uchwała. 

Dodała, że stawka czynszu jest bardzo dobra.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że brak waloryzacji 

oczywiście. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jest w punkcie 4  

w paragrafie 2. Wynajmujący zastrzega sobie prawo zmiany wysokości czynszu  

w przypadku wzrostu cen spowodowanego inflacją oraz powstaniem innych kosztów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie można 

jakiegoś automatycznego mechanizmu zapisać. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wzrostowego nie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że generalnie  

w wynajęciach widzi, że wszędzie prawie jest tam 15,8, 15,7 konsekwentnie 

utrzymane przy wzrostach, przy automatach. Skierował się do pani naczelnik  

z pytaniem, bo ten Kucharz Mobilny zawierał w 2019 roku z „Dwójką” i tam była 

umowa do 2022 r. i to trwało 3 lata, czy nie? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że trwało 3 lata. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie,  

mówi o „Dwójce”, o II Liceum Ogólnokształcącym.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w II LO skończyła się 

teraz umowa i tam jest zupełnie inny podmiot teraz. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czyli tamten jest inny, 

wcześniej był tu i tu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, ale teraz tam jest 

inny podmiot. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze. Dodał, 

że jego poprzednik pytał w 2019 r., dlaczego nie ma zapisu dotyczącego kosztów  

za odpady i miało to być uwzględnione, i teraz w umowie w „Dwójce” mamy tam taki 

zapis o odpadach z tymi datami, co mu się nie podoba, ale nieważne, ale chciałby, 

żeby dopisać w paragrafie 2 punkt 4. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy w II LO, czy w I LO.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie, mówią  

o I LO teraz. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu powiedział, że wyjaśni od razu, bo może  

to być dyskusja bezpodstawna, ponieważ firma ma swoje kontenery na odpady. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam był zapis,  

że zobowiązany jest do utylizacji nieczystości stałej powstałej w wyniku prowadzonej 

działalności na własny koszt i tak się dzieje? 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że tak jest, są wystawione 

niezależne kontenery.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że już swoje 

wątpliwości odnośnie tej umowy ma wyjaśnione. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie można 

zapisać w umowie, że o wskaźnik inflacji automatycznie, co roku jest waloryzacja. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że można tak zrobić  

po roku.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chyba nie. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu dodał, że podniósł koszty o 100% względem 

tego, co było jeszcze na dzień dzisiejszy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy następna 

podwyżka byłaby za rok.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że to jest zawsze  

po roku, 3 miesiące, czyli jak GUS (Główny Urząd Statystyczny) określi stawki.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że to wtedy jest podstawa  

do zmiany, bo za każdym razem, kiedy pojawia się skomplikowany wskaźnik … 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest 

podstawa, ale muszą się za to wziąć, a gdyby zapisali w umowie, że o wskaźnik,  

to będzie z automatu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie wie,  

czy mogą w ten sposób robić z automatu po wskaźniku lecieć, wtedy trzeba by było 

kierować się wskaźnikami w oddzielnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli  

w umowie zapisujemy, że czynsz jest podwyższany o wskaźnik inflacji dnia tego  

i tego w każdym roku, i strona podpisuje, to znaczy, że godzi się. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak i koniec. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że w przypadku takiego zapisu  

musi być aneks.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dokładnie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jak będzie ujemny  

to też się godzi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie wie,  

czy wtedy dla nas byłoby dobrze. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jeszcze 

jedną prośbę. To jest rzecz, która nie jest doprecyzowana. W następnych umowach 

też nie jest sprecyzowane. Zapytał, kiedy jest płatny czynsz, np. za styczeń? Dodał, 

że nie ma tego, czy np. 14 dni.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że od wystawienia faktury. 

Zapytała, kiedy jest wystawiana faktura w praktyce.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie chodzi  

mu o praktykę tylko chodzi mu o zapis w umowie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, żeby to było 

sprecyzowane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, żeby to było 

sprecyzowane dokładnie, bo jeżeli za styczeń to np. płatne w styczniu do dnia 

któregoś, np. do 10-go za styczeń. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za grudzień w styczniu np. do 15-go. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w poprzednich też tak 

było. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tu w jednym 

może być dobrze, że np. za styczeń mogą wystawić fakturę równie dobrze w marcu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jak on korzysta z takich 

umów, bo ma kilka to jest zapis, że np. do 7 każdego miesiąca. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że właśnie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że do 5 każdego 

miesiąca jest zobowiązany do wystawienia faktury. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że myśli, że to jest 

konieczność wystawienia, bo o ile kosztów nie muszą sobie zaliczać, kiedy 

wystawiana jest faktura, to tyle do przychodów jednak trzeba chyba za dany miesiąc 

zaliczyć, więc tutaj bylibyśmy w konflikcie chyba z urzędem skarbowym, gdybyśmy 

nie wystawili w prawidłowym terminie. W związku z powyższym to 14 dni od daty 

wystawienia faktury chyba można zatrzymać w tej umowie. Dodał, że 3 lata temu 

było tak samo sformułowane. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że na pewno to jest 

bezpieczne sformułowanie, bo wtedy musi się pracownik bardziej pilnować,  

więc to musi być data ustalona konkretnie z księgową, która wystawia fakturę,  
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do kiedy ona jest w stanie tę fakturę wystawić. Powiedziała, że nie wie, czy ta faktura 

za czynsz jest wystawiana w tym samym czasie, co za media. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że nie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to będzie z tego też 

wynikać. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu poinformował, że w następnym miesiącu 

mają refundację za media. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli po miesiącu. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu potwierdził. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że dobrze, ale przemyśli  

to z pracownikami przygotowującymi tę umowę i fakturę jednocześnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że przeczytał zapis 

jednej z umów, akurat Urząd Wojewódzki w Poznaniu wynajmuje kiosk: Czynsz 

określony  w ust. 1 będzie podlegał corocznej waloryzacji o średnioroczny wskaźnik 

cen towarów i usług konsumpcyjnych ogłaszany przez Prezesa GUS. Waloryzacji 

podlega czynsz obowiązujący w miesiącu lutym roku, w którym następuje 

waloryzacja. Pierwsza waloryzacja zostanie dokonana na dzień (…).  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że te zapisy 

muszą być wprowadzone.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że tutaj mają kolejną umowę, 

więc spokojnie mogą to zmienić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, czyli tak: 

w paragrafie 2 Zarząd proponuje zmianę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że on nie 

proponuje, zastanawia się.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że uważa,  

że ta propozycja jest dobra. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że mogą rozważyć, żeby 

nie było tych cen spowodowanych inflacją. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

żeby zapisać, aby to ładniej brzmiało - nie, że inflacją. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że wskaźnik cen.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że wskaźnik wprowadzić,  

tak jak tu pan wicestarosta przeczytał.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że były już takie 

zapisy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła, że były już takie zapisy  

u nas. Dodała, że zmienią treść paragrafu 2 punkt 5. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są jakieś uwagi do treści porozumienia. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że doprecyzują.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

nie ma, to zarządza głosowanie nad podjęciem uchwały.   

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 944/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 944/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Panią Beatą Czarnojan  

z przeznaczeniem na prowadzenie kawiarenki uczniowskiej „CYŚ”, na okres 10 

miesięcy. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

są podobne zapisy. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że ma pytanie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka – panią Renatę Tatara. Zapytał, 

co pani dyrektor wynajmuje. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że wszystko, co się da. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chodzi  

mu o paragraf 4 - wysokość czynszu. Zapytał, za co jest ten czynsz - za tydzień,  

za miesiąc, za dzień, za rok?  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przyznaje się,  

że nie ma tutaj tego zapisu, że to jest za miesiąc.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że właśnie o to mu 

chodzi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że czynszu miesięcznego 

jest napisane - nie w tym, ale akurat w poprzednich.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że oczywiście to jest 

projekt. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

skarbnika, że tu chodzi o umowę, żeby było jasne.  
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma prośbę  

do pani naczelnik, żeby w końcu raz zrobić jednolitą umowę, o tym już rozmawiali 

wcześniej, czyli żeby zrobić wzór jednolitej umowy, gdzie mogliby się odnosić,  

np. do metrażu. Jest mnóstwo wzorów umów. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby dodać 

jeszcze te zapisy, jeśli dodaliśmy je w I LO, to aby dodali je również tutaj. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tutaj nie ma tych 

zapisów, tutaj ich nie widzą, bo to jest jednoroczna 10-miesięczna umowa i dlatego 

tutaj nie ma tej waloryzacji. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że natomiast jest  

15,8, wszędzie ma pani dyrektor.  

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak było w lipcu, bo teraz jest więcej.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, dlaczego  

na 10 miesięcy. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że na 10 miesięcy,  

bo to jest okres bez wakacji, na okres roku szkolnego. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie mogą 

podpisać na 3 lata i zmniejszyć czynsz na wakacjach tylko będą co roku podpisywać. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że taka była praktyka. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że taka była praktyka i oczywiście tak jak Zarząd 

ustali, tak będzie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wtedy będą 

automatycznie waloryzować. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, żeby zasugerować,  

w przyszłym roku, żeby był jeden wzór i na 3 lata.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jeden argument jest 

taki, że automatycznie by się waloryzowało, ale drugi argument jest taki, że można 

wtedy podnieść o więcej czynsz niż ten po waloryzacji. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile było poprzednio. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że z tego wynikały u pani 

dyrektor wątpliwości, z tego się wzięły u pani dyrektor te umowy z tej obawy 

podnoszenia czynszu i tych niepewnych czasów. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki był czynsz  

na poprzedniej umowie. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że 950 zł. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak. Dodała, że 950 zł,  

a teraz jest 1100zł.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że 15,8 liczył 

wszystko. Jeden jest 15,7. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że mogła pani dyrektor tak 

naprawdę zrobić o te minimum 15,7, a mogła zrobić o więcej, gdyby tylko  

w negocjacjach wyszło więcej. Dodała, że pamięta jak pani dyrektor przestawiła się 

na ten pomysł tych rocznych umów, że one po prostu dają to bezpieczeństwo 

negocjacji. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że dokładnie. Dodała, że wynajmujący  

jak otrzymuje już na 3 lata i z taką kwotą, to do tego już się przyzwyczaja. 

Przekazała, że przeprowadziła takie rozmowy odnośnie stawki i są bardzo trudne,  

że taka kwota. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie,  

bo wprowadzają zapis o waloryzacji automatycznej, bo podatek od nieruchomości  

za ten lokal pani dyrektor płaci cały rok. 

 

 

 Salę obrad opuścił Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do tych 3-letnich 

umów w przypadku wakacji.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w przypadku wakacji 

jak pan dyrektor tutaj wcześniej rozmawiał, to mówił, że za wakacje, zresztą  

ta umowa obowiązuje całe 3 lata, więc ona jest z wakacjami, za wodę  zapłacił dużo 

więcej niż normalnie, bo akurat tam ma tego „Mobilnego Kucharza” w „Jedynce”  

i że ten „Mobilny Kucharz” tyle miał swoich takich różnych mobilnych działań,  

a przygotowuje te posiłki w tym zespole szkół, w tym liceum, to on po prostu za wodę 

zapłacił więcej niż w trakcie roku, a że pan dyrektor mówił, że wodę mają w ryczałcie, 

więc on w ogóle płaci za całą szkołę.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że lokal nie jest 

pusty na czas wakacji. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy oni prowadzą u pani 

dyrektor jakieś działania w wakacje. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, w wakacje nie. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czyli nie ma tak jak w I LO,  

że gotuje sobie. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że postojowe, 100 zł 

postojowego. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że nie wie,  

czy na automatach nie jest tak, na któryś dystrybutorach, że właśnie mają opłaty 

niższe za okres wakacyjny, takie opłaty postojowe właśnie. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wie. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeśli chodzi  

o tę kwestię, że na 3 lata, to jest akurat przeciwny, bo wydaje mu się sensowne  

w tym czasie, kiedy są takie zmiany, to lepiej zostawić i nie stwarzać sobie 

problemów. 
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wtedy można sobie 

wynegocjować nawet większą stawkę. Dodała, że wie, że dla Zarządu jest  

to utrudnienie, bo to na Zarządzie częściej się pojawia. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że jej się to bardziej sprawdza, bo ten wynajmujący 

ma tę świadomość i po prostu liczy się z tym, że będzie podwyżka. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zgodził się z panią dyrektor. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli  

ma w umowie zapis dotyczący waloryzacji o wskaźnik cen i usług, to też ma jeszcze 

większą świadomość, bo wie ile będzie miał podwyższony.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu  dodał, że albo będzie obniżony. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy przechodzą  

do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 945/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 945/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z firmą SPECTRUM 

przeznaczeniem na dystrybutory do sprzedaży produktów spożywczych,  

na okres 10 miesięcy. 
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma tutaj uwagę, 

bo tutaj jest w umowie, paragraf 2 punkt 5: Najemca zobowiązuje się do stosowania 

produktów zgodnych z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 26 sierpnia 2015 

roku i jak sobie wrócił to się okazuje, że były dwa takie same, ale to rozporządzenie 

jest uchylone i prawidłowe jest rozporządzenie z 2016 roku. Dodał, że należy  

to zmienić.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu  powiedział, że to jest z poprawką.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to jest w projekcie 

umowy, czyli tam wpisać 2016 r., bo tamto jest uchylone.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie  

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 946/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 946/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Na salę obrad wrócił Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki: 290/1  

i 290/2 położonej w obrębie 8 miasta Wieluń z Łódzką Wojewódzką Komendą 

Ochotniczych Hufców Pracy z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

OHP, na okres 1 roku. 
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odnośnie tych umów, jeżeli chodzi 

o te sprawy dotyczące gastronomii, automatów to jest oczywista oczywistość,  

że są potrzebne. Powiedział, że ma pytanie do pani dyrektor, czy to są 3 takie małe 

pomieszczenia tam na górze, gdzie był internat.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, tam jest 5 osób. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy gdyby  

te pomieszczenia były niezajęte przez OHP, to czy byłyby wykorzystane. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że byłyby wykorzystane na liceum.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odrzekł, że właśnie o to mu chodzi 

i tutaj jest takie uzasadnienie, żeby wypowiedzieć umowę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, po co 

wypowiadać tylko nie podpisywać. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że nie ma nic przeciwko, jeżeli chodzi o OHP. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w tej sytuacji jest 

bardzo trudny rok, jeśli chodzi o ilość uczniów. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że tam była kwestia tylko dobrej 

współpracy. Oni byli przecież u nas u góry, ale ze względu na nasze braki lokalowe 

poszli tam, bo tam mamy jedyne dostępne jakiekolwiek lokalowe warunki, gdzie 

mogliśmy ich grzecznościowo przenieść. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że grzecznościowo ich mają, ale nie wie,  

czy oni się dobrze u nas czują. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie czują się 

u nas dobrze. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że właśnie, bo ona na przerwie nie uciszy 
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młodzieży. To jest normalne, że każdy ze sobą rozmawia i generuje się ten szum, 

chcąc nie chcąc. Dodała, że kilka razy już rozmawiali, próbowali, ale tam  

są nauczyciele dyżurujący. U niej młodzież nie robi nie wiadomo czego - nie krzyczy, 

nie wrzeszczy, przeprasza za takie wyrazy, ale to jest normalna przerwa, ale wie,  

że to przeszkadza w pracy i nie dziwi się, bo może przeszkadzać w pracy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że złożyli 

do pani dyrektor wniosek. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że z kolei złożyli wniosek  

o przedłużenie umowy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że złożyli wniosek, czyli może nie jest  

im aż tak źle. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor, aby powiedziała w jaki sposób by to wykorzystała. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zapytała, ale co. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że te pomieszczenia. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że gdyby ich nie było. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy gdyby 

zerwali, to one nie będą pustostanem. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, nie będą pustostanem. Dodała,  

że w tym momencie ma tak, ponieważ ma dużo więcej klas, bo wypuściła 7,  

a będzie miała 11, czyli 4 oddziały więcej. Powiedziała, że w tym momencie ma już 

problem chociażby z pomieszczeniem na szatnie, bo nie ma szafek - szafki  

są bardzie drogie. Musiałaby ileś tysięcy wydać na szafki. Nadmieniła, że miała 

jakieś pomieszczenia, to te pomieszczenia przeznacza na szatnie takie grupowe  

dla całych klas już na przykład i chociażby z tego tytułu. Tam ma wejście i tam akurat 

mogłyby być nawet pomieszczenia na szatnie dla dzieci. Dodała, że nie ma nawet 

miejsca na przebieralnie na wychowanie fizyczne. Już dzisiaj rozmawiała z jedną 

nauczycielką, ma małą salę gimnastyczną, tam jest taka przebieralnia. Z tamtej 
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przebieralni robi szatnie dla dzieci, więc ma problem z pomieszczeniem, nie ukrywa. 

Nie chce też tutaj aż tak głośno o tym mówić, dlatego że też miała świadomość 

przyjmując te dzieci, ale ktoś też te dzieci musiał przyjąć do szkoły i tak to wygląda.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy te urządzenia, 

które otwierają drzwi to one są imienne. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zapytała jak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powtórzył pytanie. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, każde dziecko ma tego swojego … 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy wiemy, które 

dziecko weszło. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli one taki 

sam sygnał dają wszystkie. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odrzekł, że można byłoby  

w tych pomieszczeniach wtedy założyć też wejście na ten czytnik i dana klasa 

mogłaby wchodzić wtedy do tego jednego pomieszczenia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że równie dobrze można 

dać klucze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy każdemu. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że teraz też jeszcze na pewno będzie miała problem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

nie podejmą tej uchwały… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że postawimy  

ich w niezręcznej sytuacji. Pewnie trzeba by ją podjąć na 2, 3 miesiące, umowę 

podpisać z nimi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że do końca roku.  
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Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, żeby sobie znaleźli lokal. Dodała, albo  

do końca roku, żeby rzeczywiście mieli czas na poszukanie jeszcze innego 

pomieszczenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chyba 

3 miesiące. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie,  

bo umowa się kończy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że nie ma co wypowiadać,  

bo umowa się kończy z końcem sierpnia. Dodała, że Zarząd może przedstawić taką 

propozycję. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że myśli, że do końca roku i wtedy będą próbowali ze względu na brakujące 

pomieszczenia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że może miesiąc, dwa. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zgodziła się, że może właśnie krócej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że okres jesienny zaraz się 

zaczyna. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że dokładnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że szatnia 

będzie potrzebna. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że nawet będzie tam miała wtedy przebieralnie 

dla dzieci na wychowanie fizyczne, bo jeszcze dzisiaj nawet z wuefistami rozmawiała 

i jest problem nie ukrywa.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odrzekł, że sytuacja jest trudna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mają 3-miesięczny 

okres. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w umowie tak, tylko 

że umowa się kończy, więc nie są zobowiązani zapisami. 
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Salę obrad opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy nie można znaleźć 

lokalu gdzie indziej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy zaproponować gdzie indziej.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że powiat nie ma,  

II LO to jedyna baza.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że na ul. Warszawskiej 

tam gdzie te piły robią. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że Urząd Miasta  

ma przecież ul. Królewską, tyle lokali stoi pustych. Powiedział, że tego nie rozumie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że kombatanci z Urzędu 

przyszli z ul. Królewskiej do nas, a byli tam i chyba dostali tam wypowiedzenie,  

tak nieładnie zostali tam potraktowani, my znów grzecznościowo ich przyjęliśmy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował  

na te 3 miesiące, żeby oni mogli sobie poszukać lokalu, bo to też tak nie można. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 9 czerwca pisali  

o odnowienie umowy, więc niezręcznie teraz wypowiedzieć. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie mogą ich tak potraktować. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że może wcześniej  

coś znajdą to się zwolni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że proponuje do końca roku tę umowę podpisać i dopiero wtedy niech szukają sobie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że z taką prośbą, żeby jak 

najszybciej coś znaleźli.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że nie mamy bazy lokalowej, a brakuje dla uczniów i w ten sposób to rozwiązać,  

żeby zachować się w porządku.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopytała, czyli do końca roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

do końca roku, czyli w tej uchwale będzie zmiana - podejmą tę uchwałę ze zmianą  

do końca roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że 15 tys. zł  

w budżecie pani dyrektor nie ma. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że właśnie z drugiej strony. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że to z tym się wiąże. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co jest lepsze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że rocznik jest teraz duży, 

a za rok już będzie od września. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jeszcze ten następny rok będzie taki, 

będzie półtora rocznika. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to już nie będzie to, dodał, że później pomieszczenia będą puste, dlatego pytał się 

o te pustostany, że pomieszczenia mogą być puste, a środków nie będzie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile tam jest pokoi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że 3. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że 3 pokoje, jest tam 5 osób. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oni muszą mieć odpowiednie warunki jak przeprowadzają rozmowy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że albo spróbować podnieść tam czynsz, może  

w tę stronę i może sami zrezygnują szybciej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział do pani dyrektor,  

że dalej pieniędzy nie będzie. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile jest miesięcznie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 1500 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 15 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę,  

że więcej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 18. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że VAT trzeba 

oddać, 1200 zł razy 12. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to 14 400 zł. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby podnieść  

im do 1400 zł i zobaczymy, co zrobią. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że niech pani dyrektor 

już zadecyduje. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy pani dyrektor poradzi 

sobie bez. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie ukrywa, że też będzie próbowała pisać 

jeszcze i poruszyła kwestię WODN (Wojewódzki Ośrodek Szkolenia Nauczycieli),  

tak zwany teraz.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że Ośrodek 

Doskonalenia Nauczycieli, chyba jakoś tak. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że kiedyś też próbowała wypożyczyć, użyczyć  

to już jej powiedzieli, że to trzeba na Zarząd pisać itd., tak jednodniowo to tak, nawet 

wtedy musielibyśmy tam zejść z nich z czegoś tam.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy oni mają wolne 

pomieszczenia. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że mają. Oni mają tam wszystkie 

pomieszczenia tak naprawdę wolne.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy mają za dużo 

pomieszczeń. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że oczywiście, tam jest całe to skrzydło u nich 

wolne.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że oni mają na podstawie 

porozumienia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest to, co było  

na podstawie umowy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. Tam się zmieniła 

nazwa na Wojewódzkie Centrum Edukacji. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że Sejmik Wojewódzki 

powołał i włączył. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby im zmniejszyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  odpowiedział,  

że nie mogą, bo to jest w akcie notarialnym zapisane. Dodał, że oni nam dali 

bezpłatnie swój teren, swój udział.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że w zamian za to my 

bezpłatnie daliśmy im użyczenie części. Powiedziała, że może zwrócić się do nich  

z wnioskiem o użyczenie, ale właśnie za odpłatnością. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że ma 

pomysł - zostawiamy tę umowę w tej chwili tak jak jest. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że szukajmy innych 

rozwiązań. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jeżeli 

chodzi o Hufiec to prosi panią dyrektor o sformułowanie pisma do Zarządu 

Województwa Łódzkiego w nawiązaniu do tego aktu notarialnego, który tam zawarli 

ileś tam lat wstecz, z prośbą o wykorzystanie na okres przejściowy, żeby nie było,  

o wyrażenie zgody na okres przejściowy ze względu na brak.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że właśnie dlatego 

podpytuje, czy jest możliwe tam w tej części zrobić właśnie te szatnie na te szkolne 

potrzeby. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że dla szkoły.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że nie na komercję. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że nie  

na komercję.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że stąd podpytuje panią 

dyrektor, czy na te cele statutowe bardziej można tam to zagospodarować. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu poinformowała, że ona właśnie by tam zrobiła lekcje, w ogóle 

sale lekcyjne. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tam są sale 

dydaktyczne. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że dydaktyczne, bo pan Jurdziński też doskonale się 

orientuje jak to wszystko wygląda. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

można zrobić, że to jest okres przejściowy, na okres 3 lat.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że ewentualnie nawet  

do południa. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że do południa, do godz. 15.00, więcej nie chce. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że generalnie ten Ośrodek 

Edukacji korzysta, raczej po południami tam są szkolenia. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że dokładnie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że w ten 

sposób to umotywować, a tu przedłużamy na rok czasu, a później się zastanowimy 

co zrobić, a zawsze możemy na 3 miesiące im wypowiedzieć. 
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Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że wtedy się określi, czy to jest dobry pomysł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wracamy tutaj,  

że na razie tę umowę podpisujmy w takim kształcie w jakim jest. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

w tym kształcie tak jak jest. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w sumie czynsz 

można też podnieść, nic nie tracimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że myśli, że pani dyrektor ustaliła ten czynsz. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że czynsz jest już podniesiony.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że ta inflacja jest tylko ujęta, więc to i tak jest 

nieźle. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 947/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 947/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

wracając do tego punktu jeszcze, że proszą o to pismo. Poprosił panią naczelnik  

o ewentualną pomoc pani dyrektor w tej sprawie i zobaczą jaki będzie oddźwięk,  

a jeszcze po prostu postarają się tutaj z Marszałkiem porozmawiać na ten temat.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że pomoże oczywiście. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że jak podpytywała o to, to powiedzieli, że to musi iść 

na Zarząd, więc powiedziała, że dobrze, będzie pisać coś takiego, ale to były takie 

nieoficjalne rozmowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że oni też chcą mieć czystą kartę. Dodał, żeby napisać o tych godzinach 

dopołudniowych i to umotywować.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dopowiedziała, że napisze tam jeszcze, że zajmują się 

sprzątaniem, konserwacją, bo też tym po prostu będą zawiadywać. To nie będzie 

niszczało przede wszystkim, bo w tym momencie nieużywane to wiadomo. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że trzeba się jeszcze 

zastanowić co z kosztami, ale te koszty za media, to też po naszej stronie będą 

musiały być, bo przecież teraz oni są obciążeni za media. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że oni już mówili, że wtedy musieliby nam  

to zmniejszyć proporcjonalnie i myśli, że to przejdzie, taką ma nadzieję.   

 

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawartej umowie najmu z firmą MIKA Arkadiusz 

Sosnowski z siedzibą w Wieluniu, która będzie prowadziła stołówkę szkolną  

od dnia 26.07.2022 r. do dnia 30.06.2023 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd przyjął informację. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, czyli przyjęcie, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to jest nowy problem 

pojawiający się w szkole. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że przyjęcie informacji. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czemu oni dopiero będą 

płacić za śmieci od sierpnia, a nie od razu. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, do końca sierpnia. Dziwacznie, dlatego 

że tam też sanepid od nich czegoś takiego wymagał. Oni ruszają 1 września, 

wcześniej najemcą był pan, który jest teraz w I LO, ale ta współpraca się za dobrze 

nie układała i ta stołówka raz była czynna, raz nie była czynna i jednak pan stwierdził, 

że będą rezygnować. Wypowiedziana została umowa. Natomiast tutaj pani bardzo 

szybko na początku wakacji przyjechała. Ona tam będzie inwestowała, bo około  

30 tys. zł w samą kuchnię i wtedy, bodajże sanepid wymagał, żeby był taki punkt,  

że coś z tymi śmieciami będzie zrobione i żeby to było zapisane, dlatego tak  

to trochę dziwnie brzmi, ale ona przychyliła się do tego, bo myśli, że to im w niczym 

nie szkodziło, a po prostu dla niej to było takie być albo nie być, bo tak naprawdę 

może by wtedy też nie uzyskała tych swoich zgód. Dodała, że cenę wystawiała taką 

samą jaką miała z poprzednim panem, dlatego że też tutaj bardzo jej zależy, żeby  

ta stołówka działała. Powiedziała, że ta pani jest właścicielką „Afrodyty”, która jest  

u nas na mieście, funkcjonuje od lat. Tutaj ona będzie osobiście, poznała ją  

i jej męża, także to będzie już taka bardzo fajna firma, gdzie rzeczywiście będą mieli 

po prostu pożytek w końcu z tej stołówki, bo tak jak do tej pory, też może 

pandemicznie, było średnio, a w tym momencie bardzo fajnie się to zapowiada, 

dlatego tutaj też, ani nie próbowała zwiększać tej kwoty, zostawiła ją taką samą, 

bardziej chyba dla zachęty, żeby po prostu w ogóle to ruszyło, żeby pani się 

przekonała też, że będzie mogła sobie normalnie funkcjonować. 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że z tymi zapisami, że najemca ma prawo pierwszeństwa do najmu z chwilą 

zakończenia. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że dokładnie. Pani też mówi, że ona bardziej 

będzie chciała perspektywicznie do nas podejść i dlatego taki zapis mamy, bo ona 

pieniądze tutaj wkłada, bo będzie chciała po prostu wiązać się już na dłużej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeślibyśmy  

to zrobili przetargiem, to nie jesteśmy w stanie zmaksymalizować korzyści. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że moglibyśmy 

zorganizować na to przetarg.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor pewnie już rozmawiała, ale w następnym roku. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jak najbardziej. Mają tylko do czerwca, 

dlatego ona też takie woli, bo wszystko się zmienia. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że pani zgadza się na taką 

treść umowy, że ponosi nakłady. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że tutaj nie jest to nigdzie 

napisane, że ona później nie będzie chciała zwrotu tych nakładów po tym roku.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie ma tego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również stwierdził,  

że nie ma takich zapisów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ta umowa jest  

do czerwca, ale co w przyszłym roku w lipcu i sierpniu? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie będzie. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu wyjaśniła, że ich stołówka nie funkcjonuje przez wakacje.   
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ta pani może 

gotować tam przecież, może tam być, czy nie może tam być? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jak nie ma umowy,  

to nie może tam być.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że jak nie ma umowy, to nie może tam być, 

chyba że coś jeszcze się wymyśli, coś „urodzi”. Ona też zobaczy jak to zacznie 

funkcjonować, być może wtedy będą myśleć dalej.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że stąd w I LO ta umowa  

na 3 lata, bo pan latem tam gotuje. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął dyskusję. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu o zawartej umowie najmu  

z firmą MIKA Arkadiusz Sosnowski z siedzibą w Wieluniu, która będzie prowadziła 

stołówkę szkolną od dnia 26.07.2022 r. do dnia 30.06.2022 r.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu po przerwie wznowił 

obrady Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5-osobowym składzie. 
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Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w użyczenie – dot. lokalu w budynku  

przy ul. Śląskiej 23a w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor zwróciła się z pismem.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to w zasadzie nie jest 

przedłużenie tylko zawarcie nowej, należy najpierw opublikować wykaz 

nieruchomości przeznaczonych do oddania w użyczenie i następnie zawrzeć umowę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że jest 

przygotowana uchwała.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w użyczenie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na razie nie konkretyzujemy dla kogo.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak,  

nie konkretyzujemy właśnie z tego względu, że musi być opublikowany wykaz 

nieruchomości przeznaczonych do użyczenia. Nadmieniła, że taką procedurę 

przewiduje ustawa o gospodarce nieruchomościami.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, dlaczego 

Powiatowa Biblioteka nie może mieć tego w zarządzie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie można 

podjąć uchwały Zarządu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to jest jednostka kultury, 

która posiada osobowość prawną, a tu chodzi o jednostki organizacyjne powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do szpitala. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że odnośnie szpitala mamy akt notarialny.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że nie robimy  

z ugn (ustawa o gospodarce nieruchomościami) tylko z Kodeksu cywilnego i tam jest 

umowa użytkowania, z Kodeksu cywilnego akt notarialny ustanowiony z użytkowania, 

możemy przekazać tylko jednostce organizacyjnej nie posiadającej osobowości 

prawnej. A to jest jednostka kultury, ma osobowość i stąd wynika ten problem.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 948/22 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w użyczenie 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 948/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 24 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego – dot. nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 94 obręb 8 miasta Wieluń na rzecz PGE Dystrybucja S.A.  

z siedzibą w Lublinie. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chodzi 

tutaj o skrawek przy naszym parkingu, obok stacji trafo, być może wreszcie 

powstanie stacja ładowania pojazdów elektrycznych.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że to już jest finał  

tej sprawy, PGE zaakceptowało operat szacunkowy, kwotę tego wynagrodzenia  
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z tytułu ustanowienia służebności, nam przypadło w udziale około 1000 zł. Dodała,  

że to będzie płacone proporcjonalnie do udziału. Następny krok to będzie akt 

notarialny i zwrot ze strony PGE za poniesione przez nas koszty.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 949/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 949/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej nr 117160E”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma 

żadnych uwag. Dodał, że myśli, że bez problemu można podjąć tę uchwałę. Zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 950/22 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej  

nr 117160E” (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 950/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 951/22 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej  

w m. Kałuże gm. Pątnów” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 951/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie zwiększenia budżetu szkoły w rozdziale 80117  

– Branżowe szkoły I i II stopnia, paragraf 4300 – zakup usług pozostałych  

o kwotę 197 600,00 zł z przeznaczeniem na wszczęcie postępowania w celu 

wyłonienia uprawnionego Ośrodka Szkolenia Kierowców do przeprowadzenia 

szkolenia w zakresie kwalifikacji wstępnej.   

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyk - dyrektora ZS nr 2. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  



96 
 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że pismo jest 

jednoznaczne, to dotyczy wydatku jak rozumie w przyszłym roku za szkolenie 

uczniów.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że sprawa 

dotyczy zwiększenia budżetu szkoły, a ten budżet mamy w tym roku.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak,  

ale tu chodzi o to, aby zabezpieczyć te środki w budżecie przyszłego roku,  

czyli w projekcie budżetu dodając, że tak to rozumie. Aby nie było takiej sytuacji jaka 

była ostatnio, jeżeli Zarząd nie wyrazi zgody na ten wydatek, to po prostu tego  

nie ujmie w projekcie budżetu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozmawiali już na ten temat z panem dyrektorem i panem skarbnikiem, i w ten 

sposób to ustalili, bo pan dyrektor nie może pobierać opłat od uczniów - poprosił,  

aby ewentualnie go sprostować, bo pan dyrektor jest bardziej obeznany, bo to jest  

w programie nauczania profilu tego kształcenia, nie jesteśmy szkołą niepubliczną,  

bo w szkołach niepublicznych można pobierać opłaty od uczniów, a tutaj sytuacja jest 

taka, że to jest w programie nauczania i te środki muszą się znaleźć. Udzielił głosu 

panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy uczniowie uzyskują 

pełne uprawnienia Prawo jazdy, czy to jest kwalifikacja. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, na co jest te 136 tys. zł. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

wyjaśnił, żeby uzyskać, rozpocząć szkolenie to szkoły i jednostki wojskowe mają 

uprzywilejowane pozycje, jeśli chodzi o szkolenie kierowców, czyli te przepisy jak 

napisał w wyjaśnieniu uległy liberalizacji i niezależnie od wieku ucznia, jeśli pobiera 

naukę to można rozpocząć szkolenie, zarówno na kat. „B”, „C”, jak i kwalifikacje. 

Natomiast kwalifikacja jest jakby tym szkoleniem, które obniża wiek do uzyskania  

kat. „C”, czyli tak naprawdę to jest klucz do całej edukacji w zawodzie kierowca 

mechanik. To jest odrębne szkolenie, kwalifikacja wstępna jest odrębnym szkoleniem 

od pozostałych szkoleń, czyli kat. „C”, kat. „B”, ośrodek musi spełniać pewien 

standard szkolenia.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał do jakiego wieku obniża.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

poinformował, że o 3 lata, czyli jak jest 21 to do 18 lat, oni wychodząc ze szkoły i tak 

jest to poukładane w programie nauczania, że klasa I to jest jakby tylko 

przygotowanie do zawodu, w klasie II teoria i jazda kat. „B” i równocześnie 

kwalifikacja wstępna, a w klasie III zostają z kat. „C”, uzyskują pełne kwalifikacje, 

czyli można powiedzieć, że wychodzi od nich uczeń, który jest pełnoprawnym 

pracownikiem i w wieku 18 lat, a nie w wieku 21 lat ma prawo usiąść za kierownicę  

i prowadzić ciężarówkę, i takie kwalifikacje dają, czyli kwalifikacja wstępna to jest 

jedna rzecz, ażeby uzyskać „C” trzeba mieć „B”, więc to tak jest w szkole 

zaplanowane.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z tymi uczniami, którzy 

teraz poszli do szkoły w wieku 14 lat.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że przepisy są zliberalizowane i teraz ten wiek jakby nie obowiązuje, 

można rozpocząć szkolenie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, że skończy szkołę, jeśli 

będzie  w zawodówce w wieku 14 lat.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że tak i będzie rok musiał czekać, żeby przystąpić do egzaminu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy wtedy będzie 

przystępował do egzaminu tutaj w szkole.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, już będzie przystępował poza szkołą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy za egzaminy będzie 

musiał normalnie płacić, a tutaj ma egzaminy.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

wyjaśnił, że tutaj ma jeden egzamin opłacony, to jest kwestia umowna z ośrodkiem 

szkolenia, że jeden egzamin płacą, natomiast za każdy kolejny musi sobie odrębnie 

płacić.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w tej chwili szkoła 

kształci w kat. „B”. Zapytał, jak to się odbywa, też jest zewnętrzna firma, czy jest 

nauczyciel.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

przekazał, że mają swój ośrodek, żeby szkolić kierowców, przepisy są bardzo 
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szczegółowe i na każdą kategorię są określone wymagania, co do instruktorów, 

infrastruktury i wyposażenia ośrodka, czyli krótko mówiąc pojazdy na kat. „B”  

to osobówkę i szkoła spełnia wszystkie te wymogi. Mają odpowiednie warunki, 

instruktorów na kat. „B”, pojazdy, które notabene są na wykończeniu, bo w tej chwili 

w Skodzie, która ma naście lat, zepsuł się łańcuszek i trzeba będzie zrobić,  

i też będzie do pana skarbnika się zwracał z prośbą - nie o nową Skodę tylko taką, 

która pozwoliłaby im jeździć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał ile rzeczy brakuje  

w szkołach, żeby szkoła mogła kształcić w kat. „C”.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że wszystkiego, ale jest to temat, który uważa, że powinni jakoś 

przemyśleć, zastanowić się, bo to było dotykanie tematu, jeśli chodzi o szkolenie 

kierowców, bo mieli pół klasy, w kolejnym roku czy się odliczy klasa, czy się nie 

odliczy. W tej chwili widać, że zapotrzebowanie i odzew jest, czyli coś trzeba założyć 

i coś przyjąć. Kontynuował, że jako dyrektor szkoły zakłada, że ten kierunek będzie 

jakby miał wzięcie, bo potrzeby na rynku pracy są ogromne i o tym mówił.  

Na każdych drzwiach wisi ogłoszenie: zatrudnię kierowcę kat. „C”, kat. „C”+”E”,  

więc to jest jakby trend rozwojowy i teraz myśląc o tym poważnie wydaje mu się,  

że powinni rozważyć utworzenie ośrodka na kat. „C” w szkole, co go powstrzymuje  

to z panem wicestarostą dwa zdania zamienił, że są zmiany w przepisach, które 

mówią, że za 2 lata od 2025 r., bodajże wchodzą przepisy, które wymagają innych 

ciężarówek na szkolenie i egzaminy, czyli tiry po prostu ciągniki siodłowe z naczepą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co w tej chwili jest 

potrzebne oprócz ciężarówki.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że odpowiedni plac manewrowy, kadra instruktorska. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy kadra jest  

w zasięgu.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

przekazał, że jeśli chodzi o instruktorów to w szkole, oprócz niego jest jeden 

instruktor na kat. „C”, natomiast jeśli chodzi o kwalifikacje to gorzej.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że może firma patronacka 

wypożyczyłaby jakiś ciągnik siodłowy.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

poinformował, że to trzeba dostosować. To już trzeba wyłączyć auto z takiej 

eksploatacji, w prywatnych firmach jasne, jak ktoś ma szkolenie, to jeszcze coś tam  

w jakiś lukach wejdzie.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy odbywają się  

w godzinach pracy szkoły.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, to jest jeden dzień zajęć szkolnych przeznaczonych  

na kwalifikację.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chodzi mu 

konkretnie o jazdę.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że dopuszcza możliwość po uzgodnieniu z instruktorem, ale tylko  

na części praktycznej jakby oddelegowania na 1h, 2h ucznia. Dodał, że tu jest 

pogodzenie dwóch rzeczy – pracy nauczyciela, który też pracuje, jeśli poza lekcjami 

to też pracuje od godz. 14.00 czy godz. 15.00 do godz. 20.00, 22.00, ale generalnie 

powinno to być poza lekcjami szkolnymi. Natomiast nie ma mowy o przedmiotach 

ogólnych.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy kwota 197 600 zł  

to jest szacunkowa kwota, czy już uzgodniona.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

wyjaśnił, że to jest szacunkowa kwota na podstawie rozpoznania cen na rynku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że może  

by rzeczywiście pokusić się o jakąkolwiek sprawę przetargową w związku z tą kwotą, 

czy nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dlatego jest potrzebne dyrektorowi zabezpieczenie tych środków, żeby 

przeprowadził procedurę przetargową.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

dodał, że to można procedurą przetargową albo zapytanie ofertowe, bo to są dwie 

różne umowy i to sprawdzał.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to nie jest 

podział zadania.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, sprawdził to u pani, która zajmuje się starostwem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy robiąc to razem 

nie jesteśmy w stanie uzyskać lepszej ceny.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

poinformował, że jego zdaniem trzeba negocjować, bo dzisiaj wszystko jest drogie, 

więc tu nie ma mowy o dzieleniu zamówienia. Wybiegając w przyszłość, bo rozumie, 

że decyzja nie jest jakby na teraz i natychmiast, ale wydaje mu się, że korzystając  

z dorobku, z doświadczenia i innych okoliczności można by.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kiedy uczniowie 

będą zaczynać jazdy.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że w klasie III, musi być zrobiona teoria. Jest realny termin październik, 

listopad. Poprosił Zarząd o rozważenie utworzenie przy szkole, bo mają ośrodek  

kat. „B”, ośrodka o kategorii wyższej, czyli „B” „C”, co wiąże się z tym, że brakuje  

im terenu, placu, który byłby utwardzony i spełniałby warunki, potem ciężarówka  

i kadra. Wówczas mogliby mówić o takim szkolnym profesjonalnym prowadzeniu 

ośrodka.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wtedy 

powstrzymywało ich i już o tym rozmawiali w momencie tworzenia tego profilu 

kształcenia zawodu, o ile dobrze sobie przypomina. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile kosztuje dostosowanie 

auta. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że auto kosztuje, a dostosowanie to już w tej kwocie to nie są jakieś 

wielkie pieniądze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli 

będziemy mieć ciężarówkę w Powiatowym Zarządzie Dróg, to czy myśli pan dyrektor, 

że jest realne dzielenie tej ciężarówki.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie wie, trzeba byłoby porozmawiać jak to wygląda, jaka to jest 

ciężarówka  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że są przed 

zakupem.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że istotny jest system EBS, czyli elektroniczny system kontroli trakcji, 

czyli system, który jest wyłączany klawiszem z kabiny kierowcy. Przy zakupie 

ciężarówki trzeba byłoby rozważać, żeby była wyposażona w taki system. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że myśli, że większość 

nowych ciężarówek jest już wyposażona.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że niekoniecznie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że jak się 

zapisze w specyfikacji to będzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy szkoła może 

prowadzić usługi nauki poza.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy instruktor 

może być nauczycielem.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie musi być nauczycielem, ale jak go zatrudnia w szkole  

to automatycznie staje się nauczycielem. Dodał, że z tego, co wie to wchodzi nowy 

przepis, który mówi, że kierowca ciężarówki, który ma 10 lat udokumentowanej pracy 

będzie mógł pracować jako instruktor kat. „C”.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dobrze tylko 

czy on musi być nauczycielem na Karcie Nauczyciela, czy może go pan dyrektor 

zatrudnić na innej umowie.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że może z tym, że to jest tak, że ci ludzie wsiadają po prostu  

na ciężarówki najczęściej i jeżdżą, to jest inna praca i inne pieniądze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł  

do podjęcia decyzji, pytając, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu decydując,  

aby w planowanym budżecie na 2023 r. ująć kwotę 197 600,00 zł z przeznaczeniem 
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na wszczęcie postępowania w celu wyłonienia uprawnionego Ośrodka Szkolenia 

Kierowców do przeprowadzenia szkolenia w zakresie kwalifikacji wstępnej.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył  wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

decydując, aby w planowanym budżecie na 2023 r. ująć kwotę 197 600,00 zł  

z przeznaczeniem na wszczęcie postępowania w celu wyłonienia uprawnionego 

Ośrodka Szkolenia Kierowców do przeprowadzenia szkolenia w zakresie kwalifikacji 

wstępnej (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy od razu może 

omówić układ wykonawczy do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się.   

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił punkt 28 i 29.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał o przesunięcie w PCPR, 

30 tys. zł w wydatkach bieżących. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że to dotyczy 

innego punktu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to uporządkuje i przeszedł do głosowania kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu 

Powiatu w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 952/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 952/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 953/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 953/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

 



104 
 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że tu są te zmiany, o których mówił pan Wojcieszak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to było  

w poprzednim punkcie, przesunięcia między paragrafami. Dodał, że wycofuje 

pytanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, gdzie w wydatkach   

jest to 146 tys. zł ze strzelnicy – czy w 801?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że w Rozdziale 

80120 § 6050 185 500 zł utworzenie wirtualnej strzelnicy. Dodał,  

że otrzymaliśmy 146 tys. zł, różnica jest z środków na zarządzanie kryzysowe. 

Kontynuował omawianie projektu uchwały. Zapytał, czy może od razu omówić kolejny 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniuw sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej sprawy.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 954/22  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 954/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.   

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej sprawy.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 955/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 955/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 32 

Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wniosek został przygotowany. Zapytał, czy są uwagi do wniosku. Nikt nie zgłosił 

uwag.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kiedy jest sesja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jak 

dzisiaj pan przewodniczący dostanie wniosek to prawdopodobnie zwoła 29.08.br., 

pani wiceprzewodnicząca będzie podpisywała zawiadomienie o zwołaniu sesji.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że 29.08.br. jest 

posiedzenie Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego chyba o godz. 

13.00 lub 11.00.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że sesja 

jest planowana na godzinę 9.00. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu wniosku.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 33 

   Sprawy bieżące. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że w tym 

punkcie pierwszą sprawą są Wyjaśnienia Przewodniczącego Zarządu Powiatu  

w związku z zawiadomieniem z dnia 11.08.2022 r. znak: PNIK-I.4131.868/.2022 

skierowanym do Rady Powiatu w Wieluniu o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności Uchwały Nr LVII/337/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 22.07.2022 r.  

w sprawie w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  

w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom 

zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych 

zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 
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zaocznej. Poinformował, że zostało wszczęte postępowanie dotyczące uchwały  

Nr LVII/337/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 22.07.2022 r. w sprawie określenia 

zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli,  

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska 

kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. Zaznaczył, 

że przekazał pismo do pana przewodniczącego z odpowiedzią, po konsultacjach  

z organem nadzoru Wojewody Łódzkiego, że ta uchwała nie będzie uchylona  

w całości tylko będzie uchylony ten zapis, o którym mowa. Można powiedzieć,  

że będzie obowiązywała i nie będzie potrzeby podejmowania uchwały zmieniającej, 

po prostu ten zapis nie będzie funkcjonował, ale uchwała będzie obowiązywać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto uchylił ten zapis.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na razie wysłaliśmy pismo do nadzoru, ale były rozmowy naszego radcy 

prawnego i Wydziału Edukacji. Dodał, że nie było nad tym zastanawiania się, bo to 

były zapisy, które funkcjonowały od lat, nikt nie przyjrzał się temu, że ten zapis nie 

jest zgody z przepisami.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że chodziło  

o to jak się nalicza dodatki za zastępstwo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dodatki za zastępstwa jak dyrektora nie ma i to było po miesiącu, a nie od chwili 

zdarzenia.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że od początku miesiąca 

następującego po podjęciu zastępstwa i od początku miesiąca następującego  

po końcu ustania zastępstwa i w tym momencie jak ktoś miał od 2 do 28  

to nic nie dostawał, a obowiązki pełnił. Podkreślił, że mimo deklaracji Wydziału 

Edukacji, że wszystko zostało sprawdzone, co do szczegółowości, to akurat to było 

przeoczone.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że został 

ten stary zapis.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z ww. materiałem, który stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kolejną 

sprawą jest Rozpatrzenie prośby Międzyszkolnego Klubu Sportowego w Wieluniu  

z dnia 04.08.2022 r. o wsparcie finansowe (sponsoring) dla Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu. Powiedział, że nie wie jak to rozstrzygnąć dodając,  

że muszą spotkać się z przedstawicielami tego Klubu, na razie zostaje sprawa bez 

odpowiedzi i będzie potraktowana jako sprawa w toku.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy z promocji powiatu 

nie można.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ale nie określili swoich potrzeb.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Rozpatrzenie prośby Międzyszkolnego Klubu Sportowego w Wieluniu z dnia 

04.08.2022 r. o wsparcie finansowe (sponsoring) dla Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu” jako sprawę w toku oraz o spotkaniu z przedstawicielami 

Klubu.           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że chciał podzielić 

się swoją refleksją, rozmawiał już z panem skarbnikiem i informacja, którą poda  

nie jest nieprecyzyjna dlatego, bo patrzył na wykonania budżetów jednostek 
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organizacyjnych, głównie chodzi mu o szkoły. Kontynuował, że po 7 miesiącach 

mamy niecałe 60%, a w § 4260 gdzie jest energia i ogrzewanie tutaj zaznaczył, że 

akurat mamy nieprecyzyjnie, bo może być też w innych §. Zapytał pana skarbnika,  

czy może być tylko gorzej, bo jeżeli coś jest w innych §, to dodatkowo to 4260 mogło 

pogorszyć, ale wszędzie są wykonania powyżej 70% kosztów energii: w ZS nr 2  

to jest 90%, w Bursie 97% i powyżej 80% jeszcze jest w ZS nr 3 i w I LO. Zaznaczył,  

że tutaj będzie chyba „boleć” wykonanie tych szkolnych budżetów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że poczynił rozeznanie 

i zwrócił się z prośbą do wszystkich dyrektorów ile im zabraknie rzeczywiście  

na energię elektryczną – czy w ogóle na energię. Przekazał, że takie 

zapotrzebowanie mają określić dyrektorzy i odpowiednie zmiany i zwiększenia trzeba 

będzie dokonać we wrześniu dzieląc poręczenia.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu wskazał na to ile ma DPS (Dom 

Pomocy Społecznej), ale być może, że mają to w innym §.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że być może,  

ale widzi, że DPS tym zarządzeniem jeszcze zwiększył likwidując zadanie 

inwestycyjne 70 tys. zł i wprowadził do wydatków.  

 

 

 

Pkt 34 

Wolne wnioski. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś wolne wnioski. Nikt nie zgłosił wolnych wniosków. 

 

 

   Na CXLVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  
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Pkt 35 

Zamknięcie CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXLVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


